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اخبار برگزیده
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ترک فعل مدیران سابق 
شهری کرج درباره مشکات 

«حصار» محرز است

ضرورت توسعه حمل و نقل شهری و افزایش تخت بیمارستانی در دشت ورامین
نوش آبادی  نماینده مردم دشت ورامین در دیدار با استاندار تهران تاکید کرد :
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مهندس علی یعقوبی
  شهردار هشتگرد شد

7

افتتاح
 نخستین خانه هال 

در شهرقدس

5

“علی شیوا” 
به عنوان شهردار

 دماوند انتخاب شد

 صفحه 2
وعده وزارت بهداشت برای خرید  واکسن کووپارس البرز عملی نشد

فاح مهرآبادی  سخنگوی پروژه واکسن رازی کووپارس:

واگذاری کیوسک  مطبوعاتی 
ممنوع  است

 صفحه 3 

کشف لوازم آرایشی غیربهداشتی
 در منطقه گوهردشت کرج

 ادامه در صفحه 7

حوادث

   رئیس پلیس امنیت اقتصادی استان از کشف بیش 
از 13 هزار عدد لوازم آرایشی غیر بهداشتی...

باید مدول دوم تصفیه خانه 
فاضاب کرج تا پایان سال 
راه اندازی و بهره برداری شود

 صفحه 2

دادستان استان البرز :

تاکید شهردار بر اهمیت 
درآمدهای پایدار در جهت 
توسعه شهر کوهسار

 صفحه 4

شهردار کوهسار  :

 کلنگ زنی احداث ایستگاه 
متروی میدان نماز اسامشهر 
در یک ماه آینده

 صفحه 5

شهردار اسامشهر:

کمیته اشتغال حلقه مفقوده 
شورای هماهنگی 
مبارزه با مواد مخدر است  

 صفحه 8

فرماندار شهرستان بهارستان:

گزارش جامع درآمد و هزینه های ش�هرداری هش�تگرد
آمار درآمد و هزینه ماه های فروردین تا شهریور  1400

درآمدهزینه هاتملک دارایی مالیتملک دارایی سرمایه ایهزینه های جاریماه
32,127,324,684 165,862,005--165,862,005فروردین
70,225,558,59454,797,585,626-68,785,658,5941,439,900,000اردیبهشت
34,903,598,77218,886,996,6963,150,000,00056,940,595,46850,901,237,210خرداد

49,630,337,07715,956,039,5422,306,575,00067,892,951,61960,489,165,778تیر
82,528,143,80119,077,223,6137,352,205,545108,957,572,95969,123,550,754مرداد

800,000,00078,345,297,17079,353,053,161 54,421,645,72323,123,651,447شهریور
290,435,245,97278,483,811,29813,608,780,545382,527,837,815346,791,917,213جمع کل

روابط عمومی شهرداری هشتگرد

6 ماهه اول سال 1400
به استناد ماده 71 قانون شهرداری ها مصوب 1334 گزارش عملکرد و هزینه های شهرداری هشتگرد مربوط به شش ماهه اول از تاریخ 1400/1/1 لغایت 1400/6/31 جهت اطاع عموم منتشر می گردد.

نمودارهزینه های شش ماهه اول سال 1400 شهرداری هشتگرد

290,435,245,972هزینه های جاری 

78,483,811,298تملک دارایی سرمایه ای

 13,608,780,545 تملک دارایی مالی

سعیدی سیرائی شهردار کرج :
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  البرز

شنبه 1 آبان 1400
 شماره 1769
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 مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام با اشاره به استقرار گمرک در 
این منطقه عنوان کرد: با توجه به ظرفیت های بسیار مناسبی که در این منطقه وجود دارد، پیام به 

عنوان بستری امن برای صادرات کااهای ایرانی در حال فعالیت است .دکتر نادر ثناگو مطلق ضمن 
تبریک فرارسیدن روز ملی صادرات افزود: در سالی که از سوی مقام معظم رهبری به عنوان تولید ، 
پشتیبانی ها و مانع زدایی ها نامگذاری شده یکی از گام های بزرگ برای تحقق هر چه بیشتر این 
شعار، قدم برداشتن در راه توسعه صادرات کااهای تولید کشورمان است.وی اضافه کرد: به همین 

منظور از فعالیت های مهم امروز در این منطقه بستر سازی و حذف بوروکراسی های دست و پاگیر 
اداری با هدف ایجاد زمینه فعالیت هر چه بیشتر این واحدهای تولیدی با اولویت صادرات است.

پیام بستر امن برای صادرات کااهای ایرانی

ی
اد
ص�

قت
ا

  معاون اقتصادی استاندار البرز از بهره برداری از سه واحد صنعتی با سرمایه گذاری ۴ هزار 
میلیارد تومانی در شهرک صنعتی کوثر خبر داد و گفت:۱۰۹ واحد غیر فعال در البرز به چرخه تولید 

بازگشت.جهانگیر شاهمرادی در مورد آخرین وضعیت بازگشت واحدهای تعطیل و نیمه فعال 
استان البرز به چرخه تولید اظهار داشت: احیا و بازگشت به تولید واحدهای نیمه فعال و تعطیل با 
جدیت در استان البرز در حال انجام است.شاهمرادی افزود: از مجموع ۱73 واحد تعطیل و غیر 
فعال استان البرز ۱۰۹ واحد به چرخه تولید برگشت.معاون اقتصادی استاندار البرز با بیان اینکه 

میزان سرمایه گذاری در استان با توجه به مزیت های موجود در حال افزایش است، تصریح کرد: 
راه اندازی شهرک صنفی شیخ آباد تنها به اشتغال 7 هزار نفر کمک می کند.

بازگشت 109 واحد غیر فعال در استان البرز به چرخه تولید
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اجتماعی     نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: 
همگرایی و هم پوشانی که در ستاد استانی مقابله با کرونا 
شکل گرفت، نتایج ارزشمندی را همراه داشت و توانستیم 
در س��ایه این وحدت از بروز مش��کات بسیار بزرگتری در 

زمینه شیوع کرونا در استان پیشگیری کنیم.

شد،  با کرونا  مقابله  استانی  ستاد  جلسه  در  شهبازی 
ضمن تبریک هفته وحدت، افزود: امید است به برکت 
هفته مبارک وحدت، اتحاد و انسجامی که در مجموعه 
پایدار و  به مردم شکل گرفته  ارائه خدمات  برای  البرز 
پوشانی  هم  و  همگرایی  داد:  ادامه  باشد.وی  مداوم 
که در ستاد استانی مقابله با کرونا شکل گرفت، نتایج 
این  سایه  در  توانستیم  و  داشت  همراه  را  ارزشمندی 
وحدت از بروز مشکات بسیار بزرگتری در زمینه شیوع 
قدردانی  با  کنیم.شهبازی  پیشگیری  استان  در  کرونا 

استان  در  فقیه  ولی  محترم  نماینده  های  همراهی  از 
اعضای ستاد  استانی، گفت:  و  ملی  با مصوبات ستاد 
از  با اهتمام و تعصب ویژه ای  با کرونا  استانی مقابله 
برنامه ها و مصوبات ستاد ملی تبعیت کردند و این روند 

به  با اشاره  ادامه پیدا کند.وی  با جدیت بیشتری  باید 
برنامه  به  با توجه  انگیز واکسیناسیون  سرعت شگفت 
ریزی های جهادی دولت، افزود: امید است مردم نیز 
همراهی ازم را داشته باشند تا با واکسیناسیون عمومی، 

البرز  شود.استاندار  متوقف  کرونا  از  ناشی  میز  و  مرگ 
اضافه کرد: البرز همواره در راستای اجرای مصوبات ستاد 
ملی کرونا پیشگام بوده و چندین مرتبه نیز مورد تقدیر 
قرار گرفته است.وی ضمن خیر مقدم به رییس جدید 
با  رود  انتظار می  استان، گفت:  پزشکی  علوم  دانشگاه 
انرژی و تاش مضاعفی در خصوص تکمیل بیمارستان 
های فردیس، سید الشهدا در کرج، کمالشهر و طالقان 
اقدام شود.شهبازی افزود: البرز 36 مرکز با 3 هزار و 3۰۰ 
این برای واکسیناسیون مهیا کرده که با تمام قوا خدمات 
ارائه می دهند که البته متوسط کشوری ۱7 مرکز است.وی 
گفت: بزرگترین مرکز واکسیناسیون کشور نیز با همکاری 
سپاه پاسداران، شهرداری کرج و دانشگاه علوم پزشکی در 
البرز راه اندازی شده است.استاندار البرز افزود: طبق اباغ 
سازمان امور استخدامی کشور، حضور کارمندان در ادارات 

و سازمان ها منوط به واکسیناسیون است.

همگرایی و هم پوشانی ستاد ملی کرونا نتایج ارزشمندی داشت 
شهبازی  نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: کوت�اه ر  اخب�ا

155 خانه ورزش روستایی در البرز تجهیز شدند
 رییس هیات ورزش های بومی و محلی اس��تان 
 الب��رز اع��ام ک��رد ک��ه ۱۵۵ خان��ه ورزش روس��تایی با 
پیگیری های انجام شده تاکنون در این استان به امکانات 
ورزشی تجهیز شده اند.مجید رضاخانی در حاشیه تجهیز ۱۰ 
باب خانه ورزش روستایی البرز افزود: بنا داریم این تعداد 
را تا پایان س��ال جاری به ۱7۰ واحد برس��انیم. وی با بیان 
اینکه حدود ۲۵۰ روس��تای باای ۲۰ خانوار  در استان البرز  
داریم گفت: طی هدفگذاری بنا داریم تا تمام این روستاها 
را با هدف توسعه ورزش، به تجهیزات ورزشی مجهز کنیم. 
رضا خانی ادامه داد: امروز به مناسبت هفته تربیت بدنی ۱۰ 
روس��تا به وسایل ورزشی تجهیز ش��د  که این روستاها در 
شهرستان های ساوجباغ، چهارباغ، کرج، نظر آباد و طالقان 

قرار دارند.

تزریق واکسن پاستوکووک به دانش آموزان البرزی
دانش��گاه علوم پزش��کی البرز از تزریق واکس��ن 
پاستوکووک تولیدی انستیتو پاستور به نوجوانان ۱۲ تا ۱۸ 
سال خبر داد.به گزارش ایسنا، دانشگاه علوم پزشکی البرز 
اعام کرد:واکسن پاستوکووک ویژه نوجوانان ۱۲ تا ۱۸ سال 
در پایگاه های تجمیعی واکسیناس��یون استان البرز توزیع 
شد.واکس��ن پاستوکووک تولید ش��ده در انستیتو پاستور 
ایران در دو دوز با فاصله ۲۸ روز از دوز اول برای گروه های 
ه��دف ۱۲ تا ۱۸ س��ال تزریق می ش��ود.دانش آموزان با 
مراجعه به پایگاه های واکسیناس��یون می توانند در صورت 
تمایل از این واکس��ن موثر تولید شده توسط دانشمندان 
ایران��ی نی��ز بهره مند ش��وند.در ح��ال حاضر در کش��ور 
واکسن های سینوفارم و پاستوکووک برای نوجوانان ۱۲ تا 

۱۸ سال مجوز تزریق دارند.

مجوز فعالیت یک دفتر خدمات مسافرتی و 
گردشگر ی در کرج لغو شد

معاون گردشگر ی البرز از لغو مجوز فعالیت یک دفتر 
خدمات مس��افرتی و گردش��گر ی در کرج خبر داد.مرتضی 
نیکرو با اعام این خبر، بیان کرد: »جلس��ه کمیسیون فنی 
رس��یدگی ب��ه تخلف��ات و ش��کایا ت مس��افر ان از دفاتر و 
ش��رکت ها ی خدمات مسافرتی و گردش��گر ی در محل این 
معاونت بر گزار شد.«معاون گردش��گر ی البرز اظهار کرد: »با 
حضور نماینده تش��كل حرفه ای دفاتر گردش��گر ی، رئیس 
حراس��ت، کار ش��ناس مربوط��ه و مس��ئول ح��وزه دفاتر و 
ش��رکت ها ی خدمات مسافرتی و گردش��گر ی به ۸ پرونده 
رسیدگی شد.«او در ادامه افزود: »بر این اساس و با توجه به 
محرز شد ن تخلف یک دفتر خدمات مسافرتی و گردشگر ی 
در کرج مجوز فعالیت این مجموعه لغو شد.«نیکرو با تأکید 
بر لزوم احقاق حقوق ش��اکی و متشاکی عنو ان کرد: »سایر 

پرونده ها نیز با جلب نظر شاکیان مختومه اعام شد.«

تلفات طاعون نشخوارکنندگان کوچک در البرز به 
26 راس رسید

مدیرکل حفاظت محیط زیس��ت استان البرز گفت که 
تلفات طاعون نشخوارکنندگان کوچک)PPR( در زیستگاه های 
استان به ۲6 راس رسید. فردین حکیمی افزود: در پایش های 
انجام شده توس��ط محیط بانان و گروه های مردمی در منطقه 
شکار ممنوع طالقان، با مشاهده تعداد بیشتری از اشه های کل 
و بز وحش��ی در ارتفاع��ات این منطقه روبرو ش��دند.وی اظهار 
داش��ت: نخس��تین گ��زارش از تایید ش��یوع مج��دد طاعون 
نشخوارکنندگان کوچک در زیستگاه های استان البرز در روز ۱۲ 
مهرماه جاری ارایه ش��د.وی گفت: پس از تایید شیوع طاعون 
نش��خوارکنندگان در زیستگاه های اس��تان بافاصله اقدامات 
کنترلی و مراقبتی با همکاری دستگاه های مرتبط آغاز شد که از 
جمله این اقدامات خروج فوری دام های عش��ایر و دامداران از 
زیس��تگاه ها و مناطق آلوده البرز و جلوگیری از تقابل دام های 
 اهلی و وحش��ی می باش��د ضمن اینکه واکسیناسیون کامل 

دام های اهلی نیز در دست اجرا می باشد.

      دکتر مددی دادس��تان اس��تان البرز خواستار 
تس��ریع در راه اندازی و بهره ب��رداری از مدول دوم 
تصفی��ه خانه فاضاب کرج تا پایان س��ال ش��د . 
دادس��تان اس��تان البرز در بازدید از روند پیشرفت 
مدول دوم تصفیه خانه فاضاب کرج اظهار داشت: 
بایدط��رح فاضاب ک��رج جزو طرحهای زیس��ت 
محیطی بزرگ البرز اس��ت و به عنوان زیرس��اخت 

پایدار ش��هری محسوب می شود و در شرایطی که استان با کمبود منابع آبی مواجه است ، 
پساب این پروژه مهم می تواند در بخشهای صنایع و کشاورزی مورد استفاده قرار گیرد و به 
عنوان بازچرخانی آب به سفره های زیرزمینی نیز تزریق شود . وی ضمن قدردانی از زحمات 
دس��ت اندرکاران اجرای طرح ، با اش��اره به حجم باای سرمایه گذاری صورت گرفته و تأثیر 
گذاری قابل توجه در حوزه کشاورزی و صنعت استان بر تسریع اجرای پروژه در بهره برداری 
هرچه سریع تر از آن تأکید کرد.     مهندس مهدی زاده مدیرعامل آبفا البرز هم در این بازدید 
گفت : در حالی که عملیات اجرایی این تصفیه خانه از سال ۸۹ آغاز شد و باید ظرف چهار 
سال به اتمام می رسید ، با گذشت ۱۱ سال به دایلی همچون قرارداد ارزی پروژه و نوسانات 
نرخ ارز و همچنین شرایط جدید تحریم ها ، اتمام پروژه و بهره برداری از آن با مشکل روبرو 
شده و هنوز به بهره برداری نرسیده و آبفا البرز تمام سعی خود را بکار گرفته تا در سال ۱۴۰۰ 

این پروژه را وارد مدار بهره برداری نماید . 

باید مدول دوم تصفیه خانه فاضاب کرج تا پایان 
سال راه اندازی و بهره برداری شود

سخنگوی پروژه واکسن رازی کووپارس گفت: سازمان 
هدفمن��دی یارانه ها مبلغ 3۰۰ میلی��ارد تومان به عنوان 
س��رمایه در گردش برای تامین مواد اولیه به موسس��ه 
رازی کمک ک��رده و برای تولید انبوه ازم اس��ت وزارت 
بهداشت این واکسن را پیش خرید کند.به گزارش فارس 
دکتر محمد حسین فاح مهرآبادی، درباره روند فاز سوم 
کارآزمایی بالینی واکس��ن کوو پارس، گفت: تا کنون ۱7 

هزار نفر واکسن نوبت اول و 6 هزار و پانصد نفر دوز دوم واکسن خود را دریافت کرده اند و مشکل یا 
عارضه ای جدی در داوطلبان مشاهده نشده است.وی افرود: پنج میلیون دز واکسن کووپارس نیز 
تولید و آماده تحویل به وزارت بهداشت است که نیمی از این مقدار، تحت کنترل کیفی قرار گرفته و 
دو میلیون و پانصد هزار دوز دیگر در مرحله ارزیابی کنترل کیفی است و تا دو هفته آینده نتایج آن 
مشخص خواهد شد.سخنگوی پروژه واکسن رازی کووپارس در ادامه با یادآوری قول وزیر بهداشت 
وقت دکتر نمکی مبنی بر صدور مجوز مصرف اضطراری این واکسن با آغاز فاز 3 کارآزمایی بالینی، 
اظهار کرد: وزارت بهداشت قرار بود پس از آغاز فاز 3 و تزریق به چند هزار نفر داوطلب، همچنین عدم 
مشاهده عوارض جدی در بین داوطلبان، قرارداد پیش خرید پنج میلیون دوز واکسن را با موسسه 
رازی منعقد کند تا هزینه های فراوانی که صرف س��اخت واکسن شده برای تولید انبوه جبران شود 
و این امر مس��تلزم مساعدت وزارت بهداشت و پیش خرید واکسن است. وی تصریح کرد: انتظار 
است مسؤوان وزارت بهداشت به قول خود عمل کنند تا این پروژه هر چه سریع تر به نتیجه برسد.

وعده وزارت بهداشت برای خرید
 واکسن کووپارس البرز عملی نشد

 البرز از مناطق پیشرو در حوزه
 انجمن اولیا و مربیان است

 انعقاد تفاهم نامه همکاری 
در اداره کل استاندارد استان البرز

مراکز درمانی البرز روزانه به 2 هزار 
بیمار کووید 19  خدمات ارائه می دهند

مدیرکل انجمن اولیا و مربیان 
وزارت آموزش و پرورش با اشاره 
به اقدام��ات ص��ورت گرفته در 
حوزه اولیا و مربیان در اس��تان 
الب��رز از این اس��تان ب��ه عنوان 
منطق��ه پیش��رو در تعامل بین 
خانه و مدرسه یاد کرد.نورعلی عباسپور در نشست با اعضای شورای 
معاونین آموزش و پرورش اس��تان البرز ضمن گرامیداشت هفته 
پیوند،اظهارداشت: اداره های انجمن اولیا و مربیان در استان ها در 
واقع بستر اجرایی شدن فعالیت های مختلف حوزه ها را درمدارس 
مهیا می کنند.وی با اش��اره به اینکه نگاه به حوزه کاری اداره های 
انجمن اولیا و مربیان دربخش اداری نیاز به تغییردارد،خاطرنشان 
ک��رد: همه حوزه های آم��وزش و پرورش با ارئ��ه تولید محتوا و 
برنام��ه می توانند از طریق انجمن اولیا و مربیان به اهداف تعریف 
شده درفعالیت هایشان دس��ت یابند..وی یادآورشد: البرز یکی از 
استان های پیش��رو درحوزه کاری انجمن اولیا و مربیان در کشور 
اس��ت که دلیل اصلی آن را اهمیت مدیران آموزش و پرورش این 
 استان به جایگاه انجمن اولیا و مربیان با نگاه مشارکتی و تعاملی 

تشکیل می دهد.

 تفاه��م نامه هم��کاری بین 
اداره کل اس��تاندارد استان البرز 
و انجم��ن تولید کنن��دگان مواد 
شیمیایی صنعت ساختمان البرز 
امضا ش��د.امیر حسین محتشم 
مدیر کل اس��تاندارد استان البرز 
در حاش��یه امضا تفاهم نامه گفت : با هدف افزایش و ارتقاء کیفیت 
انواع مواد شیمیایی صنعت ساختمان با رویکرد حفظ منافع مصرف 
کنندگان و تولید کنندگان و تدوین استانداردهای ملی و بین المللی 
و آگاهی س��ازی شهروندان در اس��تفاده از مواد شیمیایی صنعت 
ساختمان مشمول مقررات استاندارد اجباری تفاهم نامه ای بین این 
اداره کل و انجمن تولید کنندگان مواد ش��یمیایی صنعت ساختمان 
امضا ش��د. محتشم گفت : در این تفاهم نامه الزاماتی برای طرفین 
جهت تسهیل انجام امور برنامه ریزی شده که از اهم موارد می توان 
به پاایش بازار از محصوات بی کیفیت ، همکاری در زمینه حمایت 
از تولید ، صادرات ، واردات ، برگزاری سیمنارهاری علمی و آموزشی ، 
الزام واحدهای صنفی عرضه کننده مواد شیمیایی صنعت ساختمان 
جهت جلوگیری از عرضه کااهای مغایر استاندارد ، همکاری در تدوین 
استانداردهای ملی ، مشارکت در ترویج فرهنگ استاندارد اشاره کرد.

س��خنگوی ق��رارگاه مقابله با 
کرونا اس��تان البرز با بیان اینکه 
میزان مراجع��ه بیماران کووید۱۹ 
ب��ه درمانگاه های اس��تان ثابت 
مانده است، اعام کرد که اکنون 
مراکز بهداش��تی درمان��ی البرز 
 روزانه به یک هزارو۸۰۰ تا ۲ هزار بیمار سرپایی کووید۱۹ خدمات ارائه 
می دهند.دکتر مهرداد بابایی بیان داشت: این آمار بیانگر آن است که 
هنوز شمار مبتایان به کووید ۱۹ ثابت بوده و مردم باید هرچه سریع 
تر نسبت به تزریق واکسن اقدام و پروتکل های بهداشتی را جدی 
بگیرند.سخنگوی قرارگاه مقابله با کرونا استان البرز به میزان مصرف 
واکس��ن کرونا در استان البرز اشاره کرد و افزود: تاکنون ۲ میلیون 
و ۵۰۰ هزار دز واکس��ن در اس��تان البرز تزریق شده است که یک 
میلیون 7۰۰ هزارنفر حداقل یک دز واکسن دریافت کرده اند. بابایی 
اظهار داشت: تاکنون حدود 7۰درصد افراد واجد شرایط استان البرز 
حداقل یک دز واکس��ن دریافت کرده اند که 3۰ درصد تا ۱۰۰ درصد 
فاصله داریم. وی تاکید کرد که مردم باید واکس��ن را بزنند و از اول 
آبان ماه امسال اصناف برای ادامه فعالیت خود باید حداقل دز اول 

را تزریق کرده باشند و دز دوم نیز به تدریج تکمیل کنند. 
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بهای خدمات منطقه محمودآباد
 تعیین تکلیف می شود

رئیس کمیس��یون برنامه، بودجه و س��رمایه انسانی 
ش��ورای ش��هر کرج، از تعیین تکلیف بهای خدمات روس��تای 
محمودآباد در آینده نزدیک خبر داد.حس��ین سعیدی سیرایی 
گف��ت: با تصویب ایحه ش��هرداری در خص��وص تعیین بهای 
خدمات منطقه محمودآباد در روز جاری، این ایحه برای بررسی 
بیشتر به صحن علنی ارسال می شود.سعیدی اظهار کرد: با توجه 
به اینکه محمودآباد پیش از این روستا بوده و سپس به محدوده 
شهری اضافه شده، تعیین تکلیف بهای خدمات، به رفع بخشی 

از مشکات ساکنان آن منجر می شود.

گره آسفالت فردیس باز می شود؟
شهردار فردیس درخصوص حل مشکات آسفالت 
به  واکنش  در  فردیس  شهردار  داد.آژیر،  توضیح  شهر  این 
انتقاد شهروندان نسبت به کیفیت نامطلوب آسفالت دربرخی 
نقاط، گفت: قرار شد کار آسفالت ریزی در سطح شهر با دو 
نخاله شهرداری  و  افزود: ستاد خاک  انجام شود.او  اکیپ 
فردیس تا یک ماه آینده برای نظارت بر اعمال کامیون ها 
فعال می شود.شهرداری فردیس گفت: بودجه شهرداری در 
ماه چهارم سال جاری مصوب و این شهر دستخوش تغییرات 
به  مجددا  دستفروشان  که  این  بیان  با  شد.او   فراوانی 
خیابان ها آمده اند، افزود: تفاهم نامه ای با بنیاد تعاون ناجا 
سنوات  طبق  دستفروشان  ساماندهی  و  شود  می  منعقد 

گذشته به این بنیاد واگذار خواهد شد.

دیوارهای محله »حسن آباد« رنگ آمیزی شد
از  کرج  شهرداری  هشت  منطقه  سسرپرست 
زیباسازی  به منظور  آباد  حسن  محله  دیوارهای  رنگ آمیزی 
منظر شهری خبرداد.مهدی رشیدی اظهارداشت: رنگ آمیزی 
امحای  پاک سازی،  به منظور  آباد  حسن  محله  دیوارهای 
پوسترهای تبلیغاتی و دیوارنویسی در سطح منطقه انجام شده 
حذف  هدف  با  اقدامات  این  اینکه  بیان  با  است.رشیدی 
صورت گرفته  شهری  نمای  آراستگی  و  بصری  آلودگی های 
است، افزود: در این راستا دیوارهای مدارس و مساجد نیز رنگ 
به  کرج  شهرداری  هشت  منطقه  شد.سرپرست  آمیزی 
اثربخشی رنگ ها در ایجاد فضای پرنشاط برای دانش آموزان 
منظر  زیباسازی  آراستگی بصری،  ایجاد  افزود:  و  اشاره کرد 
شهری و جان بخشیدن به دیوارهای بی جان شهر از اهداف این 

منطقه است. 

عملیات جدول گذاری شهرک »نهال و بذر« آغاز شد
عملیات  اجرای  از  ۹ کرج  منطقه  شهرداری  مدیر 
تعویض و جدول گذاری معابر اصلی و فرعی شهرک مهندسی 
نهال و بذر خبر داد.آرش یگانی از اجرای عملیات جدولگذاری 
در معابر شهرک مهندسی نهال و بذر به متراژ یک هزار و ۲۰۰ 
متر خبرداد و گفت: این عملیات با هدف توسعه خدمات 
شهری و جلب رضایت شهروندان صورت گرفته است.وی با 
بیان اینکه بهسازی و جدول گذاری معابر نیازی ضروری و 
اقدام زیربنایی است، گفت: تعویض و جدول گذاری معابر 
اصلی و فرعی به منظور هدایت آب های سطحی و باابردن 
معابر صورت می گیرد.یگانی خاطرنشان  بهداشت عمومی 
منطقه  سطح  خیابان های  حاشیه  و  معابر  بهسازی  کرد: 
ادامه  اولویت  ترتیب  به  شهروندان  و  شهر  نیاز  با   همسو 

خواهد یافت.

کوت�اه ر  اخب�ا

32748707 -44224371                             p.sepidar@gmail.com                           09905602150                 :ارسال اخبار

شهری   نماینده مردم کرج در مجلس ش��ورای 
اسامی با اش��اره به لزوم رفع محرومیت های مناطق 
حاشیه ای کرج ، گفت: ترک فعل مدیران سابق شهری 

کرج در مورد رسیدگی به مشکات حصار محرز است.

به گزارش تسنبیم علیرضا عباسی در مورد مشکات 
احصا شده در منطقه حصار کرج و لزوم رسیدگی 
به دیگر مناطق محروم کرج ، اظهار داشت : این 
اسناد   ، زیر ساختی فاضاب  از مشکات  منطقه 
برد. می  رنج  شهری  خدمات  ارائه  و  مالکیتی 

عباسی درباره مشکات روشنایی معابر این منطقه 
افزود : مشکل روشنایی خیابان های این منطقه از 
مشکات  سبب  است که  موجود  مشکات  دیگر 
مردم  است.نماینده  شده  منطقه  برای  امنیتی 

انتقاد از  کرج در مجلس شورای اسامی با بیان 
رفع  برای  خود  وظایف  انجام  در  دستگاه های که 
از جمله حصار  مشکات مناطق حاشیه ای کرج 
کوتاهی کرده اند، تصریح کرد: مجوزهای ازم برای 

رفع مشکات حصار از سوی محیط زیست و آب 
در  شهرداری  سوی  از  اما  شده  انجام  فاضاب  و 
با بیان  این مورد کوتاهی صورت گرفته است.وی 
برای  ارم  مجوزهای  سال ۹۵  از  شهرداری  اینکه 

کار و رفع محرومیتهای حصار اخذ اما اقدامی در 
، تصریح کرد: ترک  نداده است  انجام  این زمینه 
فعل مدیران سابق شهری کرج در مورد رسیدگی 
به مشکات منطقه حصار کرج محرز است.عضو 
با  اسامی  شورای  مجلس  کمیسیون کشاورزی 
این  شهردار  و  سابق کرج  شهردار  اینکه  به  اشاره 
منطقه وظیفه داشتند که این مشکات را برطرف 
کنند، ادامه داد: کسانی که در زمینه رفع مشکات 
حصار کوتاهی کرده اند باید پاسخگو باشند که دایل 
تعلل در این زمینه چه بوده است.وی با بیان اینکه 
۹۰ درصد مشکات و مطالبات این منطقه از سوی 
 ، ندارد  نمایندگی  وظایف  حوزه  با  ارتباطی  مردم 
گفت: بیشترین درخواست مردم منطقه مربوط به 

شهرداری و شورای شهر است.

ترک فعل مدیران سابق شهری کرج درباره مشکات «حصار» محرز است
عباسی  نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسامی :

تذکر عضو شورای شهر بر تسریع در فرآیند تبدیل وضعیت نیروهای ایثارگر و غیر ایثارگر
اجتماعی   رئیس کمیسیون شهرهوشمند،اقتصاد 
شهری و مش��ارکتهای شورای اس��امی شهر کرج به 
شهردار تذکر داد تا در فرآیند تکمیل و تبدیل وضعیت 
نیروهای ایثارگ��ر و غیر ایثارگر مجموعه ش��هرداری 

تسریع شود.

شورای  رسمی  جلسه  بیستمین  در  ایزدیار  عمار 
اظهار  شهردار  به  تذکری  طی  کرج  شهر  اسامی 
داشت: قبل از این تذکر مذاکراتی با شهردارمحترم 
نیروها  وضعیت  تبدیل  در  تعلل  علل  در خصوص 
انجام شد و وی قول مساعد داد تا برای ساماندهی 
فضای اداره کل سرمایه انسانی اقداماتی انجام دهد 
، همچنین مقرر شده بود شهردار فردی را به عنوان 
مسئول و نیز تیمی را برای ادامه روند تبدیل وضعیت 
نیروها انتخاب کند که تاکنون هیچکدام محقق نشده 

است.رئیس کمیسیون شهرهوشمند،اقتصاد شهری 
افزود:  کرج  شهر  اسامی  شورای  مشارکتهای  و 
مجموعه  شرکتی  نیروهای  وضعیت  تبدیل  طرح 
شهرداری پس از سالها مسکوت ماندن بستر آن در 
دوره ششم شورای شهرمهیا شده است که متاسفانه 
روند مطلوبی ندارد.ایزدیار تصریح کرد: بارقه امیدی 
در جامعه نیروهای فرزند ایثارگر و ایثارگران مجموعه 
شهرداری به وجود آمده است با توجه به اینکه تا 
پایان سال جاری فرصت کمی باقی مانده است از 
شهردار درخواست دارم تا این مهم هر چه سریعتر 
تعیین و تکلیف شود در این راستا اعضای شورای 
شهر آمادگی هر گونه کمک برای تسریع در تکمیل 
فرآیند روند تبدیل وضعیت این همکاران را دارند.

و  شهری  شهرهوشمند،اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
مشارکتهای شورای اسامی شهر کرج یادآور شد: 

مدیریت شهری بابت شرکت های واسطه استخدام 
نیرو هزینه های بسیاری را متحمل می شود که با 
انعقاد مستقیم قرارداد  ایجاد شرایط  آنها و  حذف 
همکاری فی مابین کارکنان و شهرداری می توان 
ضمن صرفه جویی در هزینه ها، انگیزه پرسنل برای 
خدمت رسانی بهتر و پاسخگویی بیشتر به سازمان 

تذکرش  از  دیگری  بخش  در  زد.ایزدیار  رقم  نیز  را 
کارکنان  از  برخی  و  شهرداری  اسبق  مدیران  از 
درخواست کرد تا خودروهای در اختیارشان را تحویل 
شهرداری دهند تا گرفتار وقایع پیش آمده نشوند 
و تا اینکه رسانه ها اقدامی کنند خود آنها هر چه 

سریعتر اقدام کنند.

در بیستمین جلسه رسمی شورا مطرح شد:

آگهی: قبول 
 026-44224371

026-32748707    

فعالیت کارخانه نوآوری البرز 
با تکمیل زیر ساختها، سرعت می گیرد

طرح الزام شهرداری به تاسیس
 شرکت سامت شهر

کرج،  شهر  شورای  اعضای   
در  ه�ا  ف�عال�یت  از  ت��قدیر   با 
آم��اده س��ازی ک��ارخانه نوآوری 
تسریع  البرز،  خاق  صنایع  و 
با  م�رتبط  م�صوبات  اج�رای  در 
زی�ر س�اختارهای ک�ارخانه تاکید 
کردند. درجلسه اعضای کمیسیون شهر هوشمند، اقتصاد شهری و 
مشارکت های شورای شهر کرج،. محمد جعفری قائم مقام کارخانه 
نوآوری و صنایع خاق البرز با تشریح اقدامات انجام شده برای راه 
اندازی کارخانه گفت: فاز اول کارخانه حدود 6 ماه زودتر از برنامه 
انجام شده، اماده بهره برداری شده است و امیدواریم به   ریزی 
 زودی و با رفع برخی مشکات زیرساختی، استقرار شتابدهنده ها، 
استارتاپ ها و گروه های فناور در این مجموعه سرعت یابد. وی  با 
تاکید بر اینکه کارخانه نوآوری البرز با رفع برخی موانع زیر ساختی 
آماده افتتاح و بهره برداری است افزود: کارخانه نوآوری البرز می 
تواند با استفاده ظرفیت های اکوسیستم نوآوری و ارایه روش های 
فناورانه برای حل  مسائل شهری، موضوعات زیست محیطی و 
رفع دیگر نیازهای شهر با نگاهی نوآورانه اقدام کند. اعضای شورای 
شهر کرج، سرمایه گذاری انجام شده در کارخانه نوآوری البرز را از 
نمونه های موفق سرمایه گذاری در کان  شهر کرج اعام کردند که 
به زودی ثمرات آن برای شهر کرج و حتی استانهای اطراف قابل 

استفاده خواهد بود.

و  پ�ژوه�ش  م�رک�ز  رئی�س 
مطالعات راهبردی شورای شهر 
شهرداری  الزام  طرح  از  کرج 
به تاسی�س ش��رکت س�امت 
پرسنل  و گفت:  داد  خبر  شهر 
قابل  جزء  شهرداری  مجموعه 
توجهی از شهروندان کرج به شمار می آیند که رسیدگی به بحث 
از  آثار مثبت سامت جسم و روان، یکی  بر  آنها عاوه  درمان 
در جلسه  اسدیان  وظایف کارفرما محسوب می شود. محمد 
کمیسیون سامت، درمان و خدمات شهری شورای شهر کرج 
از اجرای طرح الزام شهرداری کرج به تاسیس شرکت سامت 
شهر به شدت حمایت کرد و خواهان احداث کلینیکی درمانی 
برای پرسنل شد.وی  با تاکید بر اینکه تاکنون طی دوره های 
گذشته میلیاردها تومان از اعتبارات شهرداری به مراکز درمانی 
پرداخت شده است، تصریح کرد: با جمع این مبالغ می توانستیم 
کلینیکی بسیار مجهز برای کارکنان شهرداری با جمعیت بیش از 
۱3 هزار نفر احداث کنیم.اسدیان راه اندازی نشدن کلینیک برای 
نیروهای شهرداری کرج در سال های گذشته را به عنوان یک 
اشتباه فاحش در تفکر و عملکرد مسئوان سابق این مجموعه 
به  رسیدگی  سامت،  اقتصاد  بحث  در  و گفت:  ارزیابی کرد 
سامت و درمان نیروهای هر ارگان، نه تنها هزینه نیست بلکه ۵۰ 

درصد نیز سود به همراه دارد.

تعامل شهرداری با نیروی انتظامی
بستر ساز ارتقاء امنیت شهر است

شهرستان  انتظامي  فرمانده 
نقش  ای�����فای  گفت:  ک�رج 
شهرداري در بسترسازي فضاي 
ها  زيرساخت  ايجاد  و  شهر 
شهروندان  امنیت  ارتقاء  برای 
 بسیار مهم است.سرهنگ«علی 
قاسم پور« در دیدار با شهردار کرج با اشاره به اینکه شهرداري 
نقشي  ها  زيرساخت  ايجاد  و  شهر  فضاي  سازي  بستر  در 
مهم و تاثيرگذاری در كاهش جرایم دارد، بیان داشت: ايجاد 
امنيت در خور شأن مردم يکي از اصلي ترين اهداف نيروي 
انتظامي است، زيرا هيچ چيز به اندازه آسايش و امنيت براي 
مردم اهميت ندارد.وی افزود: تعامل و یک صدایی مسئوان 
 و مردم زمینه ساز تغییر و پیشرفت شهر و سبب از بین رفتن 
خواهد  اجتماعي  های  آسیب  و  جرایم  وقوع  هاي  زمينه 
شد.فرمانده انتظامی شهرستان کرج اظهار داشت: هر قدر دايره 
همكاري بین پلیس و شهرداری گسترش يابد، به طور قطع 
منفعت آن نصيب مردم شده و شهري منظم و امن خواهيم 
داشت. در پایان این دیدار مهندس »سعید سیرایی« شهردار 
کرج نیز از زحمات و خدمات شبانه روزی فرمانده و کارکنان 
انتظامی شهرستان کرج تقدیر کرد و گفت: شهرداری همواره در 
کنار پلیس بوده و اعتقاد داریم که در کنار هم می توانیم گره از 

مشکات شهروندان باز کنیم.

ی
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شعار در حوزه سرمایه گذاری کافی استواگذاری کیوسک  مطبوعاتی ممنوع است
 شهردار کرج گفت: واگذاری کیوسک مطبوعاتی ممنوع است و به جز موارد استثنایی 
آن هم با موافقت شورای شهر واگذاری کیوسک جدید وجود ندارد.مصطفی سعیدی سیرائی در 
بیستمین صحن علنی شورای شهر کرج با اشاره به برنامه ریزی برای ساماندهی کیوسک های 
مطبوعاتی سطح شهر اظهار کرد: واگذاری کیوسک مطبوعاتی ممنوع است و به جز در موارد 
استثنایی و آن هم با موافقت شورای شهر، امکان واگذاری کیوسک جدید وجود ندارد. وی با 
بیان اینکه برنامه ریزی برای واقعی کردن نرخ اجاره کیوسک های مطبوعاتی در حال انجام 
است، ادامه داد: با توجه به اینکه افزایش ناگهانی نرخ اجاره کیوسک ها تبعات زیادی به دنبال 
دارد، واقعی کردن نرخ اجاره ها باید در چند مرحله ودر فواصل زمانی مختلف انجام شود.

 نایب رئیس شورای شهر کرج، تصریح کرد: در حوزه سرمایه گذاری به قدر کافی شعار 
داده شده است. به جای شعار دادن، تشریفات برای حضور سرمایه گذار را کاهش دهیم. 
علیرضا رحیمی در جلسه کمیسیون شهر هوشمند، اقتصاد شهری و مشارکت ها، با بیان 
اینکه تنها تعدادی از شهرهای کشور در امر جذب سرمایه گذار موفق بوده اند، کرج را در این 
زمینه ناموفق عنوان کرد.رحیمی، گفت: می گویند سرمایه و پول ترسو است و به سرعت 
خودش را از دید پنهان می کند. از این رو اگر می خواهیم اتفاق خوبی را در زمینه جذب 
سرمایه گذار رقم بزنیم، باید موانع و محدودیت ها را برای عاقمندان و صاحبان سرمایه 
برطرف کنیم. ی
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 معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی فرمانداری فردیس با اشاره به مشکات کم آبی در 
این شهرستان اعام کرد: فردیس به حداقل پنج حلقه چاه جدید با دبی ۲۰ لیترآب بر ثانیه نیاز دارد.
بهزاد پرویزی در نشست شورای مدیریت بحران شهرستان فردیس، افزود: موضوع خشکسالی و کم 
آبی مهمترین بحران طبیعی شهرستان در سال جاری و سال پیش رو است بنابراین آب و مدیریت 

مصرف آن باید همواره مورد توجه مسووان قرار گیرد.وی ادامه داد: برای تابستان سال آینده بر 
مبنای داده های تابستان امسال باید مقدار حدود ۱۰۰ لیتر بر ثانیه برای پاسخگویی به نیازهای آب 

شهرستان اضافه شود.پرویزی همچنین از دستگاه های اجرایی شهرستان فردیس خواست با توجه 
به فصل سرما ، شیوع کرونا ، کمبود و احتمال قطعی گاز در زمستان اقدامات ازم به عمل آورند.

تامین آب آشامیدنی فردیس نیازمند حفاری پنج حلقه چاه آب است

�ی
اع
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    در دیدار فرماندار شهرستان ساوجباغ با مدیرکل بیمه سامت استان البرز، سیدمنعم 
اعایی بعنوان رییس جدید بیمه سامت شهرستان ساوجباغ معرفی شد.مهندس مهرور بااشاره 
به خدمت رسانی بیشتر وبهتر به مردم شریف شهرستان گفت: تصمیمات مدیریتی باید همواره در 
راستای رضایت و تسهیل گری خدمت به مردم باشد.ایشان افزود:ماک خدمت ما درشهرستان، 

مردم می باشد و باید از تمام توان و ظرفیت برای خدمت صادقانه به مردم استفاده کنیم. فرماندار 
شهرستان ساوجباغ در استان گفت:باتوجه به اینکه غالب افراد تحت پوشش بیمه سامت 

افرادی از قشر حقوق بگیر هستند، باید توجه خاص و ویژه ای به بهینه سازی خدمات و درمان 
این قشر شریف در شهرستان ساوجباغ شود و با ظرفیت مضاعف دراین حوزه تاش شود.

رییس جدید بیمه سامت شهرستان ساوجباغ معرفی شد

برگزاری رزمایش بزرگ کاریابی در شهرستان نظرآباد 
ب��ا آغاز هفته وح��دت قرارگاه عملیات��ی کاریابی ویژه 
نیازمندان جویای کار در شرکت ها و کارخانجات با همکاری کمیته 
امداد امام خمینی )ره(، دفتر امام جمعه، سپاه، اداره تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی، موسسات کاریابی و مراکز نیکوکاری آغاز به کار 
کرد.این رزمایش با حض��ور امام جمعه، مدیر کل کمیته امداد 
امام خمینی )ره( اس��تان البرز و مس��ئولین و مدعوین برگزار 
شد.در این مراسم حجت ااسام موسوی امام جمعه شهرستان 
نظرآباد با اشاره به فرهنگ کار و اشتغال در اسام به بیان حدیث 
نب��وی )ص( »اَلکادّ عَلَی عِیالِ��هِ کاَلْمُجاهِدِ فی سَ��بیلِ هِ« 
پرداخت و گفت: کسی که برای خانواده اش زحمت می کشد و کار 
می کند و رزق حال کس��ب می کند همانند مجاهد در  راه خدا 

است.

محفل انس با قرآن در سالن اجتماعات آموزش و 
پرورش شهرستان نظرآباد برگزار شد

به مناسبت هفته وحدت و میاد با سعادت نبی مکرم 
اسام )ص( محفل انس با قرآن با حضور امام جمعه، رئیس 
اداره آموزش و پرورش و دیگر مسئولین شهرستان، دانش آموزان 
و اولیا با همکاری شورای امور قرآنی شهرستان برگزار گردید.در 
این مراسم حجت ااسام موسوی و دکتر مهران نیا به ارتباط و 
انس دانش آموزان ب��ا آیات نورانی و کام هدایت بخش کتاب 
آس��مانی قرآن کریم و تش��کیل جامعه ایمان��ی در پرتو قرآن 
تصریح و تاکید شد.این محفل نورانی با قرائت دلنشین استاد 
احمد پناه و قاریان دانش آموز محمدی و رضازاده همراه بود؛ در 
ادام��ه حج��ت ااس��ام حس��ینی و اس��تاد اس��کندری به 
مولودی خوان��ی و ش��عرخوانی در مدح پیامبر اس��ام )ص( 

پرداختند.

تامین برق روستای باقرآباد فاضل در بخش 
مرکزی نظرآباد

باحضور مهندس قاسمی فرماندار شهرستان و معاون 
برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی ایشان، بخشدار مرکزی، 
رییس اداره برق و جمعی از روس��تاییان، برق روستای باقرآباد 
فاض��ل به طول 3۰۰متر تامین گردیده و به ش��بکه برق متصل 
شد.گفتنی است این پروژه در بخش مرکزی شهرستان نظرآباد 
با اعتباری بالغ بر 3۰۰میلیون تومان و بعنوان آخرین روس��تای 
باای ۱۰خانوار فاقد برق در این شهرستان به بهره برداری رسید.

فرماندار نظرآباد در این مراسم ضمن قدردانی از زحمات دست 
اندرکاران تامین برق این روستا، با تاکید بر اهمیت گره گشایی و 
 حل مش��کات مردم گفت: به حمده در حال حاضر شاهد ب

رق رسانی به روستای باقرآباد فاضل هستیم که امید است این 
پیگیری ها جهت خدمت رسانی به مردم و تامین نیازهایشان 
مستمر بوده و بتوانیم طرح هادی و انشعاب گاز این روستا را نیز 

محقق نماییم .

دیدار فرمانده گردان امام حسین علیه السام با 
شهردار کوهسار

فرمانده گردان امام حس��ین علیه السام و جمعی از 
بسیجیان با مهندس عباس حق محمد لو شهردار کوهساردیدار 
کردند.در این دیدار صمیمی که با حضور جناب سروان احمدی 
فر مانده گردان امام حسین علیه السام و جمعی از بسیجیان 
با مهندس حق محمد لو ش��هردار در دفتر ایش��ان برگزار ش��د 
فرمانده و بس��یجیان گردان امام حس��ین علیه السام ضمن 
تبریک انتخاب شایسته مهندس حق محمد لو بعنوان شهردار 
کوهسار اعام آمادگی صددرصد گردان امام حسین علیه السام 
و تعامل و همکاری و همدلی با مدیریت شهری در جهت خدمت 

رسانی به مردم وایتمدار و شهید پرور کوهسار نمودند.
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شهری    نماین��ده م��ردم س��اوجباغ، نظ��ر آب��اد 
و طالق��ان گفت: طی جلس��ه ای که با رئیس س��ازمان 
شهرداری و همیاری های کشور و با حضور شهرداران حوزه 
انتخابیه  داشتیم مقرر گردید ارائه خدمات شهری به حوزه 

انتخابیه  افزایش یابد.

علی حدادی در خصوص نشس��ت خود پیرامون ارائه 
خدمات بهتر در بخش خدمات شهری حوزه انتخابیه 
خود، اظهار داشت: در راستای پیگیری مطالبات مردم 
و ارائه خدمات بهتر و بیش��تر ش��هری جلسه ای با 
ش��هرداران حوزه انتخابیه، برگزار شد که در این راستا 
مق��رر گردید جهت رفع برخی موارد با معاون عمرانی 
وزیر کش��ور نشس��تی برگزار و در خصوص مسائل و 
مشکات موجود صحبت شود.وی با بیان اینکه این 

جلسه، امروز برگزار و مسائل ومشکات موجود مطرح 
ش��د، افزود: نتیجه برگزاری این جلسه توجه بیشتر 
به موضوع حمل و نقل و خدمات رس��انی شهری در 
ش��هرهای مختلف از جمله شهرهای هشتگرد، شهر 
جدید هش��تگرد، طالقان ، کوهسار، گلسار و نظرآباد 

اشاره کرد. نماینده مردم ساوجباغ، نظر آباد و طالقان 
با عنوان اینکه مطالبه گری یکی از وظایف نمایندگان 
اس��ت، بیان کرد: سعی شده با بازدید های میدانی و 
آگاهی از مشکات مردم از نزدیک بتوانیم به وظایف 
مطالبه گری خود بهت��ر عمل کنیم. حدادی نظارت را 

یکی از رسالت های نماینده عنوان کرد و گفت: عاوه 
بر قانون گذاری و اصاح قانون، نظارت بر روند اجرا نیز 
حائز اهمیت اس��ت که در این راستا نیز برنامه ریزی 
برای اجرای صحیح نظارت ها انجام شده است.ازم 
به توضیح است شهرداران دعوت شده در این جلسه 
ضمن بیان موضوعات و نیازمندی های شهری موارد 
رو به الویت بیان داشتن .   در پایان این جلسه معاون 
عمرانی و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور در 
جهت رفع کمبودها و مساعدت به شهرهای شهرستان 
 های س��اوجباغ ، نظرآب��اد ، طالق��ان و چهارباغ با 
پیگ��ری های علی ح��دادی داد و از اینکه در س��ال 
گذشته با پیگری های ایشان تجهیزات و بوجه های 
خوبی به شهرداری ها حوزه انتخابیه  اختصاص داده 

شد .

حمایت نماینده مجلس از شهرداری های حوزه انتخابیه در وزارت کشور
اخبارکوت�اه

  جلس��ه رس��یدگی نهای��ی ب��ه س��وابق و رزومه 
کاندیداه��ای تصدی ش��هرداری هش��تگرد با حضور 
رئیس و تمامی اعضای شورای اسامی این شهر در 
برگزار و مهندس علی یعقوبی به عنوان ش��هردار این 

شهر انتخاب شد .

مهندس افشاری رئیس شورای اسامی هشتگرد 
در تشریح روند انتخاب شهردار گفت : با شروع به 
کار شورای ششم ش��هر در مرداد ماه سال جاری 
و انتخاب سرپرس��ت ش��هرداری ، تعداد 3۸ نفر 
کاندیدای تصدی شهرداری هشتگرد به دبیرخانه 
ش��ورا مراجعه و مدارک و مس��تندات اعام شده 
درخصوص سوابق کاری و مدرک تحصیلی و غیره 

را به این دبیرخانه ارائه نمودند .
افش��اری با اش��اره به اهمیت انتخاب شهردار که 
مهمترین رسالت پارلمان شهری می باشد افزود 
: اعضای ش��ورای اسامی شهر با حساسیت ویژه 

به ای��ن موضوع پرداخته و پس از بررس��ی های 
انجام ش��ده در مرحله اول ۱۰ نفر و در مرحله دوم 
۵ نفر انتخاب و نهایتاً در جلس��ات فشرده ای که 
طی روزهای اخیر تش��کیل گردید از بین پنج نفر، 
آقای مهن��دس علی یعقوبی بر اس��اس تجربه ، 
رزومه کاری ، تخصص و برنامه های پیش��نهادی 
جامع ارائه ش��ده که در راستای توسعه و عمران و 
آبادانی ش��هر و خدمات رسانی به شهروندان بوده 
با 7 رای اعضای ش��ورا به عنوان شهردار هشتگرد 

انتخ��اب و برای طی مراح��ل قانونی و اخذ حکم 
به اس��تانداری البرز معرفی گردید . رئیس ش��ورا 
بیان کرد : تکریم ارباب رجوع و خدمات رس��انی 
به ش��هروندان ، عم��ران و آبادانی ش��هر ، اجرای 
پ��روژه های عمرانی ، ش��فافیت در کار ، توجه به 
امور رفاهی پرس��نل و همکاری با سایر دستگاه ها 
از جمله توقعات اعضای ش��ورای ش��هر از شهردار 
منتخب بوده است .بهروز افشاری در پایان با تشکر 
از همفکری ، تعامل و وحدت کلیه اعضای شورای 

اسامی شهر ، این رویه را زمینه ساز ارائه خدمات 
مطلوب و آبادانی ش��هر دانست و اظهار امیدواری 
کرد با حضور ش��هردار محترم بعنوان عضو هشتم 
ش��ورا ، شهروندان شاهد رشد و توسعه شهر و رفع 
مشکات و کاستی ها باشند .وی از اصحاب رسانه 
بعنوان رابطین مدیریت ش��هری با ش��هروندان و 
انعکاس دهنده کاس��تیها تقدیر نمود و از برگزاری 
نشس��ت های هم اندیش��ی با آنها سخن گفت . 
مهندس علی یعقوبی ش��هردار منتخب هشتگرد 
دارای م��درک دکت��رای تخصصی شهرس��ازی ، 
کارشناس��ی ارش��د مدیریت اجرایی و مهندسی 
عمران بوده و کارش��ناس رس��می دادگستری در 
رش��ته راه و  س��اختمان می باش��د .وی عاوه بر 
سوابق پژوهشی و تالیفی ،  مسؤلیتهایی از جمله 
مدیر کل دفتر فنی استانداری البرز ،  مدیرکل امور 
دولت در ش��ورای عالی استانها ، شهردار نظرآباد ، 
مشاور و دبیر کمیسیون عمران و سرپرستی اداره 
کل طرح و برنامه ش��ورای عالی استانها ، نماینده 
وزارت کش��ور در کمیس��یون های ماده ۱۰۰ و 77 
شهرهای مختلف اس��تان های تهران و البرز را در 

پرونده کاری خود دارد.

مهندس علی یعقوبی  شهردار هشتگرد شد
با رای قاطع اعضای شورای اسامی هشتگرد:

اجتماعی

تعامل شهرداری طالقان و نیروی انتظامی 
جهت ارتقای رضایت شهروندان

شهری

تاکید شهردار بر اهمیت درآمدهای پایدار در 
جهت توسعه شهر کوهسار

فرهنگی

فردیس به 200 کاس درس 
جدید نیاز دارد

 مدیر اداره آموزش و پرورش 
ناحی��ه ۲ کرج و شهرس��تان 
فردیس با اش��اره ب��ه کمبود 
فضای آموزش��ی در این ناحیه 
گفت: فردی��س به ۲۰۰ کاس 
درس جدی��د نیاز دارد.ولی اله 

احمدی در نشست ش��ورای آموزش و پرورش شهرستان فردیس 
افزود: سرانه فضای آموزشی اس��تاندارد بیش از هشت متر مربع 
اس��ت که این رقم در کشور ما باای پنج متر مربع، در استان البرز 
بیش از سه متر مربع و در فردیس به صورت میانگین ۱.۸متر مربع 
است.وی با اشاره به اینکه اکنون حدود ۱۰۲ هزار دانش آموز مقاطع 
مختلف تحصیلی در3۵7 مدرسه دولتی و غیردولتی ناحیه ۲ کرج 
و فردیس مشغول به تحصیل هس��تند، اظهار داشت: برای کمبود 
فضای آموزشی در این شهرستان حداقل ۲۰۰ کاس درس جدید با 
همین تعداد دانش آموز نیاز دارد.احمدی افزود: اکنون در ناحیه ۲ 
کرج و فردیس سه هزار و ۱۸7 نفر نیروی معلم نیاز داریم که برای 
تامین و جبران این تعداد نیروی معلم از ظرفیت همکاران شاغل و 
بازنشسته که می توانند هفته ای ۱۴ ساعت به عنوان حق التدریس 

فعالیت کنند، استفاده شد.

 اولین جلسه کمیته درآمدی 
با حض��ور مهندس عباس حق 
واعضای  ل��و ش��هردار  محمد 
کمیته درآم��دی و با محوریت 
وصول بیشتر درآمدها در سالن 
جلسات ش��هرداری برگزارشد.

دراین جلس��ه مهندس حق محمد لو شهردار ضمن تاکید بر اهمیت 
درآمدهای پایدار و نقش بسیار پررنگ آن در جهت اداره و توسعه شهر 
کوهس��ار گفت: باید فعالیتها واقدامات خود را در حوزه های مختلف 
تدوین و سوق داده و با توجه به اهمیت ایجاد درآمدهای پایدار برای 
ش��هرداری برنامه های مناس��ب و مطلوبی ساماندهی کرد.مهندس 
عباس حق محمدلو در ادامه افزود:مهمترین موضوع در ش��هرداریها 
ب��ا توجه به خودگ��ردان بودن منابع ،تامین منابع پایدار اس��ت که با 
برنامه ریزی صحیح و اس��تفاده بهینه و درست در راستای توسعه و 
 پیشرفت شهر کوهسار میتوان گامهای موثری برداشت و مشکات و

چالش های چندین س��اله ی کوهس��ار را مرتفع کرد.گفتنی است 
تامین منابع مالی در س��ال ۱۴۰۰،تکالیف واحدها و همچنین تداوم 
هفتگی جلسات به منظور رفع اخال در تامین منابع شهرداری از عمده 

موضوعات این جلسه بود.

آگاهی شهرس��تان  پلیس 
طالق��ان در دیداری صمیمی 
با دکتر لطفی شهردار طالقان 
در خصوص تعامات دوجانبه 
جهت بهب��ود کیفیت خدمت 
رسانی به ش��هروندان گفتگو 

کردند.در این دیدار دکتر لطفی ش��هردار طالقان اظهار داش��ت : 
خوشبختانه همکاری های فی مابین دو دستگاه مناسب بوده 
و انتظ��ار می رود با توجه به نیازهای موجود در این عرصه ، این 
تعامات به شکل گسترده تری ادامه یابد. دکتر لطفی ادامه داد : 
از برکات نظام مقدس جمهوری اسامی ایران و تاشهای شبانه 
روزی نیروه��ای امنیتی ، وجود نظم ، امنیت و آرامش بوده که 
باید قدر آن را بدانیم .وی افزود : امنیت یکی از فاکتورهای بسیار 
مهم در پیش��رفت و توس��عه جوامع بوده و با توجه به ظرفیتها 
و قابلیتهای گردش��گری و فرهنگی شهرستان ، تاثیر بسزایی در 
جذب س��رمایه گذاران در منطقه دارد. ش��هردار طالقان با اعام 
آمادگی برای تعامات دوجانبه تاکید کرد: تعامل ش��هرداری و 
نی��روی انتظامی می تواند ارتقا رضایت ش��هروندان را بیش از 

پیش به همراه داشته باشد.

در نشست  با معاون عمران وزیر کشور مطرح شد: 
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اقتصادی    فرماندار اسامش��هر با تاکید بر حمایت از 
مشاغل خرد و خانگی گفت: ۸0 شرکت دانش بنیان در 

احمد آباد مستوفی اسامشهر فعال است.

به گزارش مهر، مس��عود مرس��لپور در جلسه کارگروه 
اش��تغال اسامش��هر ضمن تبریک آغاز هفته وحدت 
اظهار داشت: علیرغم مشکاتی که تحریم های ظالمانه، 
ش��یوع ویروس کرون��ا و… ایجاد کرده در س��ال های 
اخیر اقدامات ارزش��مندی در زمینه ایجاد اش��تغال در 
اسامشهر صورت گرفته است.وی با اشاره به ارزشمندی 
ایجاد اش��تغال مولد در جامعه به فعالیت بیش از ۸۰ 
ش��رکت دانش بنیان در احمدآباد مستوفی اشاره کرد 
و گفت: بسیاری از جوانان نخبه علمی با مدارک عالیه 
تحصیلی در این ش��رکت ها مشغول فعالیت هستند و 
مجموعه اداری شهرس��تان نهایت تعامل و همکاری را 

باید با این شرکت ها داشته باشد.
فرماندار اسامش��هر در ادامه با بی��ان اینکه بانک های 
عام��ل شهرس��تان در حوزه پرداخت تس��هیات برای 
ایجاد اش��تغال پای کار هستند افزود: با وجود مسائل 
و مش��کات مبتا به بانک ها اقدامات خوبی در زمینه 

حمایت از واحدهای تولیدی در راستای حفظ اشتغال 
موج��ود و نیز ایجاد فرصت های ش��غلی جدید با ارائه 
تس��هیات بانکی انجام ش��ده اس��ت.وی بر ضرورت 
تش��کیل کمیته ای جه��ت توجه بیش��تر و حمایت از 
مش��اغل خرد و خانگی تاکید کرد و گفت: در راستای 

افزایش مش��اغل خانگی با همکاری مشترک ادارات 
کار و صم��ت می ت��وان زمینه را برای برق��راری ارتباط 
بین برخی صنایع که می توانند بخش��ی از فعالیتشان 
را به خانواده ها بس��پارند فراهم کرد.مرسلپور همچنین 
به اقدامات ارزش��مند مراکز فنی و حرف��ه ای برادران 
و خواه��ران اسامش��هر در ارائه آموزش ه��ای فنی و 
همچنین تس��هیل و تس��ریع در صدور گواهینامه های 
فن��ی برای افراد دارای مهارت و تخصص اش��اره کرد و 
ادامه داد: معمواً افرادی که از تخصص های حداقلی در 
مشاغل مختلف برخوردارند وارد بازار کار می شوند.وی 
در پایان ضمن انتقاد از عدم همکاری تأمین اجتماعی 
اسامش��هر و چهاردانگه با کارگروه اشتغال شهرستان 
گفت: در صورت عدم همکاری مسئوان این ادارات تا 
هفته آتی برخورد قاطع مدیریتی با آنان صورت خواهد 

گرفت.

فعالیت 80 شرکت دانش بنیان در احمد آباد مستوفی اسامشهر 
مرسلپور فرماندار اسامشهر خبرداد:

افزایش تعداد سوانح رانندگی با شروع نیمه دوم سال
علی احمد مومجی مس��ئول آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری لواسان از افزایش تعداد ماموریت های مرتبط 
با ح��وادث رانندگی طی م��اه اخیر خبر داد.به گ��زارش روابط 
عمومی شهرداری لواسان، مومجی اظهار تاسف از افزایش تعداد 
سوانح رانندگی با شروع نیمه دوم هرسال تصریح کرد: سرعت 
بیش از حد خودرو و نامناس��ب ب��ودن آن با وضعیت جاده و 
ترافیک و شتاب زیاد، ترمز گرفتن و نیزنیرویی که در پیچ های 
جاده به اس��تیک تحمیل می شود از جمله مهمترین عوامل 
انحراف خودرو در ش��رایط نامس��اعد جوی حاکم بر جاده ها 

هستند.

تكریم ارباب رجوع محور جلسات ماقات مردمی
قاس��م کردی سرپرست شهرداری لواسان طی جلسه 
ای به صورت حضوری پاس��خگوی مراجع��ات مردمی بود.به 
گزارش روابط عمومی ش��هرداری لواس��ان، کردی تکریم ارباب 
رجوع را محور جلس��ات ماقات مردمی دانست.جلسه ماقات 
مردمی سرپرس��ت شهرداری لواسان  این هفته نیز از ساعت ۸ 
الی۱۲ طبق س��نوات گذشته در دفتر وی برگزار و با پاسخگویی 

کردی به مراجعین محترم همراه شد.

اجرای عملیات ایروبی و تخلیه کانال های سطح 
منطقه شش اسامشهر

پیام سپیدار- اسامش��هرایروبی و تخلیه سپتیک و 
کانالهای س��طح منطقه شش  توسط ادوات سازمان مدیریت 
پس��ماند انجام ش��د. به منظور جلوگیری از بروز آبگرفتگی در 
مواقع بارندگی و پیش��گیری از بروز حوادث و ایجاد بحران در 
سطح شهر ، پاکسازی و ایروبی انهار و کانال های سطح شهر 
منطقه 6 جنب میدان الغدیر و کانال روبروی کارتن س��ازی با 
جمع آوری حدود ۴۰ تن  نخاله و زباله در دو روز کاری ، توسط 
ادوات سازمان مدیریت پسماند صورت پذیرفت . گفتنی است  
مشارکت ش��هروندان و همکاری و همراهی آنها در عدم تخلیه 
زباله و نخاله های ساختمانی و ضایعات در سطح شهر می تواند 
کمک شایانی در عدم آبگرفتگی به ویژه در فصل بارندگی نماید.

اجرای برنامه های هفته سامت زنان در خانه 
فرهنگ فدک اسامشهر

پیام س��پیدار- اسامش��هر به مناسبت هفته سامت 
زنان، برنامه های بهداشت و س��امت بانوان در خانه فرهنگ 
فدک برگزار شد.به مناسبت هفته ی سامت زنان، خانه فرهنگ 
فدک با همکاری و مش��ارکت خانه ی بهداش��ت موسی آباد، 
برنامه ای با موضوع بهداشت و سامتی بانوان ، همراه با ورزش 
صبحگاهی ، صرف صبحانه سالم ، ویزیت و معاینات پزشکی و 

تست فشارخون را در فضای باز بوستان فدک برگزار نمود.

تبادل تفاهم نامه بررسی روش های تامین مالی 
احداث مترو اسامشهر 

پیام سپیدار- اسامشهر به منظور بررسی روش های 
تامین مالی احداث مترو اسامشهر، تفاهم نامه ای فی مابین 
شهرداری اسامشهر و شرکت  احداث و توسعه ریلی مپنا تبادل 
ش��د.در جلس��ه ای که با حضور محس��ن حمیدی ش��هردار 
اسامش��هر، رضا قاسمی رئیس س��ازمان حمل و نقل ریلی،  
سلیمانی مدیر پروژه خط سه مترو تهران، جواهری مدیر عامل 
ش��رکت  احداث و توس��عه ریلی مپنا، کارشناسان شهرداری و 
شرکت برگزار ش��د،  تفاهم نامه ای جهت فراهم نمودن زمینه 
مشارکت در تامین مالی، مطالعات مهندسی، تامین تجهیزات 
مربوط به پروژه امتداد خط سه متروی تهران به اسامشهر فی 
مابین شهرداری اسامشهر و شرکت احداث و توسعه ریلی مپنا 

امضا و تبادل گردید.

لواس�ان ش�هرداری 

شهرداری اسامش�هر

ی
هر

ش�

“علی شیوا” به عنوان شهردار دماوند انتخاب شد۷0 درصد ساکنان استان تهران ورزش نمی کنند
 رییس هیات ورزش همگانی استان تهران اعام کرد: طبق آمار های موجود تنها 3۰ درصد از 
ساکنان استان به فعالیت بدنی و همگانی توجه دارند و 7۰ درصد دیگر به این مساله نمی پردازند.

ولی ه شجاع پوریان افزود: با شیوع کرونا فعالیت ورزش همگانی محدود یا بسیار اندک شد که با 
تهیه کلیپ های آموزشی به همت مربیان شرایط ورزش را در منزل برای عاقه مندان فراهم کردیم.

وی، گفت: در ایام کرونا با تهیه بیش از ۲ هزار کلیپ مجازی جهت ورزش در منزل، تهدید های 
موجود را به فرصت تبدیل کردیم تاچراغ ورزش خاموش نشود.رییس هیات ورزش همگانی استان 
تهران با اشاره به اینکه، طبق آمار های موجود فقر حرکتی یکی از آسیب های جبران ناپذیر برای 
شهروندان کشور محسوب می شود، گفت: 6۴ درصد از  ایرانیان  تحرک کافی به صورت ورزش ندارند.

  صدور حکم شهردار جدید شهر دماوند در انتظار تایید استانداری تهران سردبیر سایت ارسال 
به ایمیل ۰۰:۱۱ - ۲۹۰/۰7/۱۴۰۰“علی شیوا” به عنوان شهردار دماوند انتخاب شد “علی شیوا” با رای 
اکثریت اعضای شورای ششم اسامی شهر دماوند به عنوان شهردار دماوند انتخاب شد.نامه انتخاب 
“علی شیوا” جهت انتصاب در سمت شهرداری دماوند روزهای اخیر به فرمانداری شهرستان دماوند 
ارسال شده بود که مورد موافقت کمیته انطباق شهرستان دماوند قرار گرفت.پس از این مرحله با تایید 
و امضای استانداری تهران حکم شهردار جدید شهر دماوند صادر می شود.“علی شیوا” از اهالی بومی 
شهر دماوند بوده و دارای تحصیات رشته عمران راه و ساختمان می باشد.همچنین ایشان تصدی 
معاونت فرمانداری شهرستان دماوند و شهردار دماوند را در سنوات گذشته برعهده داشت. �ی

ش
رز
و

بیش از ۴0 هزار واحد صنعتی و تولیدی در شهرک های صنعتی کشور فعالند
   معاون س��ازمان صنایع کوچک و شهرک های 

صنعتی ایران، ش��مار واحدهای صنعتی و تولیدی 
کش��ور را نزدیک ۴0 ه��زار و 500 واح��د ذکر کرد و 
گفت: حدود 950 هزار نفر به شکل مستقیم در این 

واحدها اشتغال دارند.

به گزارش ایرنا، عزیزاله قربانی  در حاش��یه دومین 
مراس��م  تجلیل از واحدهای برت��ر صادراتی صنایع 
کوچک و متوسط شهرک های صنعتی استان تهران 
رون��ق اقتصادی و راه مقابله با تحریم ها را صادرات 
ذکر ک��رد و افزود:حمایت های مالی برای کمک به 
صادرات  و شرکت های صادرات محور  در نظر گرفته 
ش��ده اس��ت که ۸۰ درصد این هزینه ها به صورت 
یارانه حمایتی در نظر  گرفته ش��ده اس��ت. وی  با 
اش��اره به اینکه ش��هرک های صنعتی به عنوان یکی 

از بازوان اصلی چرخه صنعت، تولید و اش��تغال در 
کشور به ش��مار می رود ادامه داد:بیش از ۴۸ هزار و 
۵۰۰ واحد صنعتی و تولیدی در ش��هرک ها و نواحی 
صنعتی کشور مستقر هستند و نزدیک به ۹۵۰ هزار 
نفر به شکل مستقیم در این واحدها اشتغال دارند.

قربانی  با تاکید بر اینکه در حال حاضر صنایع کوچک 

یکی از بهترین راه حل ها برای رونق اقتصاد ملی در 
کشور است  بیان داشت:برنامه های متعددی برای 
حمای��ت از صادرات تدوین ش��ده اس��ت از جمله: 
 ،)EMC(حمایت از ش��رکت های مدیریت صادرات
کمک به ایجاد و بازاریابی کنسرسیوم های صادراتی، 
حمای��ت از اخذ اس��تانداردها، گواهی نامه های ملی 

و بین المللی، اعزام هیات ه��ای صنعتی- تجاری، 
حمای��ت از برگ��زاری توره��ای صنعت��ی داخلی و 
خارجی، حمای��ت از برگزاری دوره های آموزش��ی، 
حمای��ت از اس��تارت آپ SME ها، توس��عه نظام 
مب��ادات پیمانکاری فرعی دس��تورالعمل مبادله و 
 ارتقای فناوری.وی  توس��عه خدمات نرم افزاری و 
مشاوره ای و راه اندازی کلینیک های کسب وکار در 
مراکز خدمات فناوری و کسب وکار  مطالعات پیش 
امکان س��نجی ) PFS ( به منظور جذب ش��ریک 
خارجی، حمایت از جذب س��رمایه گذاری مستقیم 
خارج��ی ) FDI ( فعالیتهای بی��ن المللی و ایجاد 
کانالهای ارتباطی میان صنایع ایران و سایر کشورها 
-آلم��ان، کره جنوبی، ترکیه، مالزی، چین، اتریش، 
هند و ... - را نیز از محورهای برنامه ریزی شده برای 

حمایت از صادرات خواند.

 قربانی معاون سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران:

ضرورت نصب عائم هشدار در مناطق پرخطر 
برای آگاهی گردشگران و ورزشکاران

  رئیس مرکز حراست وزارت 
کش��ور بیان اینکه ش��وراهای 
اجرای��ی  مس��ائل  در   ش��هر 
ش��هرداری ها دخالت نکنند، 
گفت: وقتی ش��هردار سالم را 
انتخاب می کنید نباید به دنبال 
دخالت در امور اجرایی باشید.

محمد ابراهیم شوشتری در جلسه هم اندیشی مدیریت شهری افزود: 
تعداد زیاد نیروی انس��انی موجود در شهرداری ها و دست درازی به 
بودجه آن از مشکات حوزه مدیریت شهراست و از سوی دیگر کمک 
به ایجاد درآمد پایدار از جمله نکات مهمی اس��ت که باید مورد توجه 
ش��وراها قرار بگیرد.وی با بیان اینکه اهمیت شوراها در قانون اساسی 
و فرهنگ ما مشهود اس��ت، اذعان داشت: در ۹ اصل قانون اساسی 
به موضوع شوراها اشاره ش��ده و شوراها نمود مشارکت عملی مردم 
در مدیریت کشور هستند.شوشتری ادامه داد: این خیل عظیم شورا، 
ظرفیت باایی برای کشور است که می تواند در رضایتمندی شهروندان 
تاثیرگذار باش��د.رئیس مرکز حراس��ت وزارت کش��ور گفت: شوراها 
می توانند نظارت بیش��تری بر عملکرد و شهرداران داشته باشند و در 
زمینه رضایت مندی مردم نقش موثری ایفا کنند.وی گفت:۴۲ هزار و 
۹۸ شورای شهر و روستا در کل کشور داریم که از این تعداد هزار و 3۸۰ 

شورای شهر و ۴۰ هزار و 7۱۸ شورای روستا است.

مدیریت  رئیس س��تاد   
بح��ران ش��میرانات گفت: 
نص��ب عائم هش��داری و 
تجهیز تیم های عملیاتی و 
امداد و نجات برای سرعت 
بخش��یدن در ح��وادث غیر 
مترقب��ه ضروری اس��ت.به 
گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرس��تان ش��میرانات، سید 
مهدی ساداتی در جلسه ستاد مدیریت بحران شهرستان افزود: 
هرس��اله فصل س��رما و بارش نزوات اس��مانی در شمیرانات 
رودتر از نقاط دیگر اس��تان شروع می شود و چون گردشگران و 
ورزش��کاران ورزش های زمستانی نیز در این منطقه عبور و مرور 
می کنند آمادگی کامل دستگاههای خدمات رسان و امدادی در 
صدر توجهات قرار دارد.فرماندار شمیرانات تصریح کرد: راهداری 
، ش��هرداری ها، دهیاری ها ، هال احم��ر و اورژانس با آمادگی 
کامل س��خت افزاری و نرم اف��زاری در انجام وظایف با جدیت 
بیشتر اقدام کنند.ساداتی در ادامه به اقدام پیشگیرانه در نگهداری 
تجهی��زات اش��اره و تاکید کرد: اس��تفاده از ظرفیت ش��وراهای 
اسامی ش��هر و ورستا و همچنین بسیج بعنوان نهادی مردمی 
 می تواند ب��ازوی توانمند در صیانت از تجهیزات دس��تگاههای 

خدمات رسان باشد.

شوراهای شهر در مسائل اجرایی شهرداری ها 
دخالت نکنند

 کلنگ زنی احداث ایستگاه متروی میدان نماز 
اسامشهر در یک ماه آینده

پیام سپیدار- اسامشهر 
علنی  جلس��ه  هشتمین 
شهر  اس��امی  ش��ورای 
اسامشهر  با حضور همه 
شد.ش��هردار  برگزار  اعضا 
جلس��ه  در  اسامش��هر 
علنی ش��ورای اس��امی 
شهر اسامشهر گفت: پروژه ایستگاه متروی میدان نماز تا 
یک ماه آینده کلنگ زنی می شود.محسن حمیدی شهردار 
اسامش��هر در هشتمین جلسه علنی شورای اسامی شهر 
ک��ه با حضور همه اعضا برگزار ش��د، گفت: با توجه به اینکه 
حف��اری تونل مترو مطابق با  برنامه پیش بینی ش��ده در 
حال انجام است، اقدامات ازم برای احداث ایستگاه مترو 
در اولویت شهرداری قرار دارد.وی خاطر نشان شد: در حال 
حاضر مناقصه اجرای پروژه ایستگاه مترو میدان نماز برگزار  
و پیمانکار نیز مش��خص شده اس��ت و به زودی به صورت 
عملیاتی اجرا خواهد شد.ش��هردار اسامشهر با بیان اینکه 
تامین منابع مالی این پروژه یک اتفاق مهم برای مدیریت 
شهری است، افزود: تا یک ماه آینده کلنگ احداث ایستگاه 
میدان نماز با اعتباری بالغ بر دویست میلیارد تومان بر زمین 

خواهد خورد.
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دیدار مردمی شهردار قرچک با شهروندان
ش��هردار قرچک در ادامه برنام��ه های هفتگی ماقات 
مردمی، پذیرای ش��هروندان فهیم قرچکی بود و ضمن بررسی و 
رسیدگی به مشکات آنان دستورات و راهکارهای ازم را صادر کرد.

محس��ن خرمی ش��ریف ش��هردار قرچک در این جلس��ه کلیه 
موضوعات مطرح ش��ده از سوی شهروندان را در جهت بررسی و 
رفع موانع پیش رو و ارائه راهکارها و دس��تورات ازم در چارچوب 

قانون به مدیران واحدهای مربوطه اباغ کرد.

دوره آموزشی - توجیهی بدو خدمت شوراهای 
اسامی روستاها در قرچک

دوره آموزش��ی - توجیهی بدو خدمت شوراهای اسامی 
روس��تاهای تابعه بخش مرکزی شهرس��تان قرچک با تدریس 
معاونان و کارشناس��ان اداره کل دفتر امور روس��تایی و شوراهای 
اس��تانداری تهران به صورت ویدئوکنفرانس در س��الن جلس��ات 
فرمانداری برگزار ش��د.در این کارگاه، نجبایی معاون فنی و عمرانی 
فرمانداری و عبدی راد بخشدار مرکزی نیز حضور داشته و نکات حائز 
اهمیت را بیان کردند.گفتنی اس��ت این کارگاه شامل بخش های 
آموزشی ساختار مدیریت روستایی، تشکیات، وظایف و اختیارات 
ش��ورای اسامی روستا، آیین نامه اس��تخدامی و نمودار سازمانی 
دهیاری ها، نحوه انتخاب دهیار، ترتیب رسیدگی به تخلفات، امور 

مالی شورا و نحوه تنظیم مکاتبات و صورتجلسات بود.

باند سرقت خودرو در قرچک متاشی شد
 فرمان��ده انتظامی قرچک از اجرای طرح امنیت در این 
شهرس��تان خبر داد و گفت: طی این طرح باند سرقت خودرو در 
این شهرستان متاشی شده اس��ت.به گزارش مهر، نجم الدین 
مرادی در جمع خبرنگاران از انهدام باند سارقان خودرو در قرچک 
خبر داد و اظهار داشت: همزمان با اجرای طرح امنیت در قرچک 
مأموران انتظامی موفق ش��دند 6 نفر س��ارق ک��ه 3 نفر از آن ها 
محتویات داخل خودروهای شهروندان را به سرقت می بردند و 3 
نفر دیگر که اقدام به ربودن گوش��ی همراه و کیف همش��هریان 
می کردند دستگیر کنند.مرادی با اشاره به اینکه یکی از سارقان به 
۱3 مورد سرقت اعتراف کرده است گفت: این سارقان خودروهایی 
را که از ایمنی کم برخوردار بودند را مورد دستبرد قرار می دادند و با 

موتورهای سیکلت سرقتی در سطح شهر تردد می کردند.

برگزاری برنامه عطر عاشقی در شهر فرون آباد
برنامه تلویزیونی عطر عاشقی ویژه یادمان شهدای شهر 
فرون آباد در محل مقبره شهدای گمنام شهر برگزار گردید.مهندس 
درویشی ش��هردار فرون آباد در این برنامه  با بیان اینکه شهدا نزد 
خداوند جایگاه عظیمی دارند و آبرومند درگاه حق هس��تند و حق 
شفاعت دارند و ما به برکت دعای خیر این شهدا در آسایش زندگی 
می کنیم و همیشه نیازمند دعای آن ها  هستیم، افزود: شهدا برکات 
جامعه ما هس��تند و وجودشان سال ها بعد از دوران دفاع مقدس 
برای همه ما روحیه بخش اس��ت.وی گفت: با هدف ارج نهادن به 
حماسه آفرینان هشت سال دفاع مقدس برنامه تلویزیونی »عطر 
عاش��قی« با همکاری مجموعه مدیریت شهری و شورای اسامی 
ش��هر فرون آباد، حوزه مقاومت بسیج 6 امام جعفر صادق )ع( و 

شبکه ۵ سیما در محل مقبره شهدای گمنام شهر برگزار گردید.

لزوم برقراری ارتباط مستمر دانش آموزان با نهاد 
نماز جمعه

امام جمعه شهرس��تان قرچک با توجه به ضرورت ارتقای 
ش��ناخت نوجوانان و جوانان به آموزه های دین مبین اس��ام اظهار 
داشت: تقویت اندیشه دینی و قرآنی از برنامه های اولویت دار تربیتی 
در سطح مدارس باشد.حجت ااسام اسماعیلی در جلسه شورای 
آموزش و پرورش با تبریک هفته وحدت گفت:هفته وحدت فرصت 
مناسبی برای شناساندن هرچه بیش��تر اندیشه های ناب اسام و 
سیره اخاقی پیامبر اکرم)ص( است.وی افزود: در شرایط کنونی که 
دنیا به دنبال شناخت و استفاده از آموزه های دین اسام است، باید 
شبهات برطرف شده و آحاد مسلمانان اتحاد را تقویت کنند، چرا که 

دشمن همواره به دنبال برجسته کردن اختافات جزئی است.

اخبارکوت�اه

اجتماعی     نماین��ده مردم دش��ت ورامین در دیدار 
با اس��تاندار تهران بر ضرورت توسعه حمل و نقل شهری 
و افزایش تخت بیمارس��تانی در این منطقه تاکید کرد و 
گفت: ایجاد فرصت های شغلی نیز مورد توجه قرار بگیرد.

به گزارش مهر، حسین نوش آبادی در جمع خبرنگاران 
از دیدار با اس��تاندار جدید تهران خبر داد و اظهار داشت: 
در این جلس��ه مهمترین مسائل و مشکات دیار پانزده 
خرداد مورد بحث و تبادل نظ��ر قرار گرفت.نوش آبادی 
ضمن تبری��ک مجدد به منص��وری اس��تاندار تهران و 
آرزوی موفقی��ت بی��ش از پیش برای ایش��ان، حضور 
وی را فرصتی مغتنم و امتیازی خاص برای پیش��رفت 
و آبادانی اس��تان تهران، بویژه شهرس��تان های ورامین، 
قرچک و پیشوا دانست و تعلق خاطر و شناخت ایشان 
از این منطقه را زمینه س��از رش��د و توس��عه دیار پانزده 

خرداد برشمرد.نماینده شهرستان های ورامین، قرچک و 
 پیشوا در مجلس شورای اسامی عنوان داشت: توسعه 
حمل و نقل شهری و تسریع در راه اندازی قطار شهری، 
توسعه راه های مواصاتی، افزایش حقابه کشاورزان و آب 
شرب شهرها و روستاها از سد ماملو، توسعه تخت های 

بیمارس��تانی و تسریع در س��اخت بیمارستان پیشوا و 
توسعه بیمارستان شهید مفتح ورامین و شهید ستاری 

قرچک قسمتی از موارد مطروحه با استاندار تهران بود.
وی گفت: در خصوص توجه بیش��تر ب��ه رفع محرومیت 
بخش ه��ای جوادآب��اد و جلیل آباد، بهس��ازی و تعریض 

جاده ورامین به چرمش��هر و جوادآب��اد و اتصال به آزاد راه 
الغدیر، توس��عه امکانات ورزشی و سرعت دادن به افتتاح 
اس��تادیوم های ورزش��ی قرچک و پیش��وا، احداث خانه 
جوان در ورامین، ایجاد پایانه صادراتی و افزایش و تأمین 
نهاده ه��ای کش��اورزی و دامی، اح��داث کمربندی بزرگ 
قرچک تا ورامین برای حل مشکل ترافیک و بررسی امکان 
کمربندی قلعه نو برای رفع معضل تردد محور ری ورامین، 
توسعه شهرک های صنعتی و ایجاد فرصت های شغلی، نیز 
موضوعاتی مطرح و نس��بت به آنها بحث و گفتگو و تبادل 
نظر صورت گرفت.گفتنی است که استاندار تهران نیز در این 
دیدار ضم��ن قدردانی از حمایت ن��وش آبادی و ضرورت 
تعامل و همفکری برای حل مشکات فرهنگی، اجتماعی 
و عمران��ی، اب��راز امیدواری کرد با ه��م افزایی و همکاری 
متقابل، به تدریج مطالبات م��ردم دیار پانزده خرداد مورد 

توجه قرار گیرد.

ضرورت توسعه حمل و نقل شهری و افزایش تخت بیمارستانی در دشت ورامین
نوش آبادی  نماینده مردم دشت ورامین در دیدار با استاندار تهران تاکید کرد :

نشست هم اندیشی مدیریت شهری با اداره 
آبفای شهر فرون آباد برگزار شد

 نشس��ت هم اندیش��ی مدیریت ش��هری فرون آباد با اداره آب و 
فاضاب شهری به منظور بررسی مشکات آبرسانی، تصمیم گیری و 
ارائه راهکارهای مناسب و تمهیدات ازم و تبادل نظر و بیان کمبودها و 
نیازهای شهروندان در محل دفتر شهردار برگزار شد.مهندس درویشی 
ش��هردار فرون آباد در این دیدار با بیان اینکه دستگاه های اجرایی در 
ش��هرها به منظور باا بردن سطح خدمات رس��انی نیاز به همکاری و 
مساعدت همدیگر دارند، بیان داشت: امیدوارم شاهد گسترش بیش 
از پیش همکاری های اداره آبفای ش��هری با ش��هرداری در راستای 
 خدمت رس��انی به م��ردم باش��یم. وی با بیان اینک��ه هدف تمامی 
دس��تگاه ها ارائه خدمات بی منت به ش��هروندان اس��ت، بر اهمیت 
وح��دت و یکدلی بین دس��تگاه های اجرایی تأکید ک��رد. وی ارتباط 
تنگاتنگ ش��هرداری و اداره آب و فاضاب شهری و همکاری این دو 
دس��تگاه را فراهم کننده رضایت مندی شهروندان دانست و افزود: با 
تعامل بیشتر و گسترش همکاری ها مشکات موجود هر چه سریعتر 
برطرف ش��ود.وی عنوان کرد: هدف ما از برگزاری این جلسه تعامل با 

یکدیگر و همکاری و در نتیجه رفاه حال همشهریان عزیزمان است.

۷0 درصد دانش آموزان
 قرچکی واکسینه شدند

فرمان��دار قرچک اظهار داش��ت: در راس��تای اجرای طرح 
واکسیناس��یون دانش آموزان ۱۲ تا ۱۸ ساله علیه ویروس 
کرونا، 7۰ درصد دانش آموزان قرچکی واکسینه شدند.بهمن 
خطیبی گفت:تحول در حوزه آموزش و پرورش ازم اس��ت، 
در مسائلی که مجموعه تعلیم و تربیت با آن گریبانگیر شده 
بخصوص در حوزه آس��یب های اجتماعی، نگرش واقع بینانه 
و اق��دام و عمل امری ضروری بنظر می رس��د.وی افزود: در 
سفر سرپرست وزارت آموزش و پرورش تصمیمات ارزنده ای 
اتخاذ ش��د، اما باید پیگیری مجدانه برای به نتیجه رسیدن 
مصوبات صورت گی��رد. خطیبی فرماندار قرچ��ک در ادامه 
گفت: کمبود فضاهای آموزشی و وجود مدارس قلع و قمعی 
چالش اساس��ی در شهرستان است و علیرغم رفع بسیاری 
مشکات، توجه ملی و استانی و کمک مسئوان شهرستان 
و خیرین مدرسه ساز ازم است.وی در پایان گفت: ۹ پرونده 
مدارس قلع و قمعی از سال ۹۱ در قرچک وجود داشت که با 

تاش های صورت گرفته پنج پرونده مختوم شدند.

ام آرآی به بیمارستان
 شهدای پاکدشت رسید

 خدم��ات تصویر برداری پزش��کی با بهره برداری از دس��تگاه ام آرآی در 
بیمارس��تان شهدای پاکدش��ت کامل می ش��ود. مدیر بیمارستان شهدای 
پاکدش��ت گفت: دس��تگاه ام آر آی خریداری شده، ش��ب گذشته در این 
بیمارس��تان مس��تقر ش��د و با نصب و راه اندازی، تا یک ماه آینده به بهره 
برداری خواهد رسید. هادی کریمی افزود: با راه اندازی ام آر آی کلیه خدمات 
تصویربرداری پزش��کی در بیمارستان ش��هدا انجام خواهد شد. ام آرآی به 
بیمارستان شهدای پاکدشت رسید. وی گفت: پیش از این مردم شهرستان 
پاکدشت و مناطق اطراف برای دریافت خدمات ام آر آی به ورامین یا تهران 
مراجعه می کردند و این اولین و تنها مرکز ام آر آی در شهرس��تان پاکدشت 
خواهد بود. وی افزود: حدود 3۰ میلیارد تومان ارزش روز این دستگاه است 
و هزینه خرید آن س��ال گذشته از سوی فرمانداری شهرستان پاکدشت و از 
محل اعتبارات ارزش افزوده تامین شده است. کریمی گفت: حدود ۵ میلیارد 
تومان هم برای س��اخت سازه و ساختمان محل اس��تقرار ام آر آی در این 
بیمارس��تان هزینه شده است. وی گفت: دستگاه ام آر آی بیمارستان شهدا 
یکی از بروزترین دستگاه های موجود در دنیاست و جعبه گشایی و نصب آن 

توسط نمایندگان شرکت سازنده طی روز های آتی آغاز خواهد شد.
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ش
رز
و

 مربی تیم والیبال نشسته ورامین از بی توجهی و احتمال انحال تیم والیبال نشسته ورامین خبر داد و گفت: مسئوان کمبود منابع مالی را دلیل انحال این تیم پرافتخار مطرح می کنند.به گزارش تسنیم رضا خانی با اشاره به 
زمزمه های انحال تیم والیبال نشسته ورامین اظهار داشت: نزدیک به 3 سال است که شهرستان ورامین در لیگ تیم داری می کند و بازیکنان همگی در رشته ورزشی والیبال نشسته زحماتی زیادی را متحمل شدند.وی افزود: 6 بازیکن 
تیم والیبال نشسته ورامین بومی هستند و ۴ نفر از بازیکنان در تیم ملی فعالیت دارند که این نشانگر میزان آمادگی و هماهنگی بازیکنان در تیم است.مربی تیم والیبال نشسته ورامین در ادامه با تاکید بر اینکه طبق فرموده رهبر انقاب 

ورزش برای معلوان و جانبازان یک نیاز است گفت: اخیرأ مسئوان در شهرستان ورامین موضوع انحال تیم به دلیل مشکات مالی را مطرح می کنند و این در حالی است که این تیم و اعضای زحمتکش آن تمام تاش خود را برای کسب 
عناوین متعدد به کار می گیرند.خانی تصریح کرد: کمبود بودجه تنها بهانه و دلیلی است که برای انحال تیم مطرح می شود و این در صورتی است که این تیم هزینه سنگینی ندارد و در روزهای گذشته قراردادها با برخی از اعضای تیم به 

سفارش مسئوان منعقد شده و تیم در قرعه کشی لیگ شرکت کرده است.وی ادامه داد: اخیراً نیز موضوع جمع بندی تیم و رسیدگی به والیبال ایستاده و سایر رشته های ورزشی از سوی نایب رئیس شورای شهر ورامین مطرح شده که با 
وجود ظرفیت های موجود عادانه نیست.مربی تیم والیبال نشسته ورامین یادآور شد: ۴ نفر از اعضای تیم والیبال نشسته عضو پرافتخارترین و قدرتمندترین تیم جهان در تمام رقابت های بین المللی هستند اما پس از بازگشت از مسابقات 

پاراالمپیک هیچ گونه تقدیری در سطح شهرستان ها از آنها صورت نگرفت.

گایه مربی تیم والیبال نشسته ورامین از بی توجهی مسئوان

اجتماعی  فرماندار پاکدش��ت گفت: با برنامه ریزی 
صورت گرفته و هماهنگی دس��تگاه های مربوطه، 630 
واحد مس��کن ملی در شهرس��تان پاکدش��ت در دست 
احداث اس��ت و بخش��ی از آن نیز برنامه ریزی ساخت 

انجام شده است.

به گزارش ایرنا مهدی یوس��فی جمارانی گفت: در 
این دوره از طرح اقدام ملی مس��کن، از مجموع 
63۰ واح��د،  تا کنون ثبت ن��ام ۴3۰ نفر نهایی و 
پرداخت های آنها انجام ش��ده اس��ت که با آغاز 
ثب��ت نام متقاضیان از امروز، قطعا این ۲۰۰ واحد 
باقیمان��ده نیز به متقاضیان واگذار می ش��ود.وی 
افزود: این 63۰ واحد در حال س��اخت در ۵ نقطه 
از مس��کن مهر امام رضا )ع( توس��ط پیمانکار در 
حال اجرا اس��ت که هم اکنون به مرحله ستون و 
سقف رسیده است.یوسفی جمارانی تصریح کرد: 

کل نیاز ۴ س��اله شهرستان پاکدشت به منزل، ۱۰ 
هزار 737 واحد اعام شده که از این تعداد، ۸67 
واحد برای شریف آباد و یک هزار و 3 واحد برای 
فروش آباد برآورد ش��ده است.وی در ادامه اظهار 
داش��ت: طرح اعام ش��ده فقط در بحث ساخت 
و س��از نیست بلکه برای مشارکت صاحبان زمین 
به منظور س��اخت وساز اس��ت که در حال حاضر 
۴۰۰ واحد آماده اس��ت تا وزارت ره و شهرس��ازی 
خریداری کرده و نسبت به ساخت آن اقدام کند.

فرماندار پاکدشت در خصوص قیمت مسکن ملی 
گفت: بیش از 3۴ میلی��ارد و ۴۰۰ میلیون تومان 
آورده مردمی توس��ط ۴3۰ نفر ثبت نام شده طی 
دو مرحله پرداخت شده که عاوه بر تسهیات ۱۵۰ 
میلیون تومانی، متقاضیان باید مبلغ ۲۰۰ میلیون 
تومان را در اقس��اط ۴۰ میلی��ون تومانی پرداخت 
کنند.فرماندار پاکدشت به شرایط ثبت نام در این 

طرح اشاره کرد و افزود: بیش از ۱۵ هزار نفر در این 
طرح ثبت نام کرده بودند که تاکنون ش��رایط  ۴۰۰ 
نفر با ویژگی های این طرح که ازمه آن  سکونت 
۵ ساله در شهرستان، سبز بودن فرم و همچنین 
استفاده نکردن از تسهیات دولتی،  اعم از آپارتمان 
و زمین دولتی و وام مسکن مطابقت داشته است.

وی یادآور ش��د: مشکات عمده این طرح عمدتا 

مربوط به دستگاه های خدمات رسان آب، برق و 
گاز است که با برگزاری جلسات متعدد و پیگیری 
مسئولین مرتفع خواهد شد.پاکدشت با 3۵۰ هزار 
نفر جمعیت در ۲۵ کیلومتری جنوب ش��رق تهران 
واقع شده است.متقاضیان ثبت نام مسکن ملی 
می توانند به سامانه  saman.mrud.irمراجعه و 

مدارک خود را بارگذاری کنند.

۶۳0 واحد مسکن ملی پاکدشت در حال احداث است
یوسفی جمارانی  فرماندار پاکدشت:
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  قدس

  رییس کمیس��یون اصناف، صنایع و جذب مش��ارکت های شورای اسامی شهرقدس 
عنوان کرد: بخش صنعت و اصناف ش��هرقدس قس��مت اعظم اشتغال جوانان را پوشش 
داده است.حسین چناقچی در بیست و پنجمین جلسه رسمی شورای اسامی شهرقدس 
ضمن تبریک هفته وحدت گفت: ش��هرقدس یک شهر نیمه صنعتی با ظرفیت و پتانسیل 
بسیار خوب در حوزه صادرات و اشتغال است.وی افزود: در حال حاضر بیش از ۱7۰۰ واحد 
صنعتی کوچک و بزرگ در سطح شهرستان قدس فعال هستند که بخش اعظم اشتغال شهرستان را پوشش داده است.

چناقچی اظهار داشت: اختافاتی که فی مابین شهرداری و شهرک های صنعتی شهرستان وجود داشت برطرف و محدوده 
جغرافیایی آنها مش��خص شده است.رییس کمیس��یون اصناف، صنایع و جذب مشارکت های شورای اسامی شهرقدس 
گفت: تکریم صنعتگران، تولیدکنندگان و اصناف باید در اولویت مس��ئوان و ادارات قرار گیرد، زیرا اشتغال، تولید و اقتصاد 
کشور مدیون صنعت، تولید و کسب و کار است.وی افزود: کمیسیون اصناف، صنایع و جذب مشارکت های شورای اسامی 

شهرقدس آمادگی دارد مشکات و مطالبات صنعتگران و اصناف را پیگیری نماید.

 فرماندار شهرستان قدس گفت: در راستای اجرای قانون جهش تولید و تأمین مسکن، 
طرح رئیس جمهور »تولید س��اانه یک میلیون واحد مس��کونی در سال« با تشکیل ستاد 
مسکن در شهرستان قدس آغاز شد. لیا واثقی از تشکیل ستاد مسکن در این شهرستان 
خبر داد و اظهار داش��ت: در راس��تای اج��رای قانون جهش تولید و تأمین مس��کن، طرح 
رئیس جمهور محترم »تولید س��اانه یک میلیون واحد مسکونی در سال« با تشکیل ستاد 
مسکن در شهرستان قدس آغاز شد.فرماندار شهرستان قدس با اشاره به طرح ساخت یک میلیون مسکن در سال توسط 
دولت افزود: این طرح فرصت مناس��بی برای توس��عه و س��امان دهی تولید مس��کن و بهره مندی اقشار مختلف از جمله 
محرومین، نیازمندان، خانواده های معظم شهدا، ایثارگران و جانبازان، و کارکنان ادارات است که ما با تمام توان برای تحقق 
آن تاش خواهیم کرد.فرماندار قدس خاطرنشان کرد، نیازسنجیِ تأمین زمین برای چهار سال دولت سیزدهم از ماه ها پیش 

مورد بررسی و محاسبه قرار گرفته است.

سهم اعظم بخش صنعت و اصناف در اشتغال و اقتصاد شهرستان قدس

پروژه «تولید ساانه یک میلیون واحد مسکونی» از شهر قدس کلید خورد

 مس��ئول خانه اوقاف شهرقدس از آغاز 
ب��ه کار دو خانه  اوقاف و ه��ال خبر داد و 
گفت: با کشف استعدادها و مهارت افزایی 
به افراد در محات آس��یب پذیر می توان در 
توانمندی و اش��تغالزایی در مواقع بحرانی 
خدمت رسانی و کمک انجام داد.به گزارش 
فارس حجت ااسام محمدرضا خانی تولیت آستان مقدس امام زادگان حضرتین 
و مسئول خانه اوقاف ش��هر قدس اظهار کرد: طبق فرمایشات مقام معظم رهبری 
در ارتباط با محرومیت زدایی و کمک به نیازمندان و شناس��ایی مناطق آسیب دیده 
و آس��یب پذیر، تعداد ۲ هزار و ۲۰ شهر در سطح کش��ور شناسایی شدند و قرار شد 
رس��یدگی به این قش��ر توسط س��ازمان اوقاف و امور خیریه انجام شود.وی گفت: 
س��ازمان اوقاف در این خصوص از ظرفیت بقاع متبرکه در ش��هرها استفاده  کرده تا 
کمک ها و خدمات به مردم نیازمند انجام شود و این فعالیت پیش از این با عنوان 
مرکز افق مطرح بود و اکنون با نام خانه اوقاف امور خیریه پیگیری می ش��ود.خانی 
بااشاره به اینکه از اواخر تیرماه سال جاری خانه اوقاف تاسیس شد افزود: شناسایی 
نیازمندان واقعی و افرادی که تحت پوشش مراکز خیریه نیستند از رویکردهای مهم 
خانه اوقاف بوده تا خدمات اجتماعی و فرهنگی ارائه شود.وی ادامه داد: با توجه به 
اینکه محله اس��امی شهرک شهید عزیزی و محمدآباد جزء دو منطقه آسیب دیده 
شهر هستند، میتوان با کشف استعدادها و مهارت افزایی در توانمندی و اشتغالزایی 
برای این قشر کمک هایی ایجاد کرد.وی با بیان اینکه خا هال احمر در شهر قدس 
وجود دارد، گفت: با رایزنی های س��ازمان اوقاف و سازمان جمعیت هال احمر مقرر 
شد در کنار خانه اوقاف، خانه هال احمر نیز تاسیس شود تا در مواقع بحرانی و بروز 
حوادث غیر مترقبه نیروهای هال احمر با کمک نیروهای داوطلبانه، خدمت رسانی 
کنند .مس��ئول خانه اوقاف شهرقدس تصریح کرد: در سطح استان تهران تاکنون ۱۴ 

خانه اوقاف تاسیس شده که به ۲۰ خانه افزایش خواهد یافت.

افتتاح نخستین خانه هال در شهرقدس
دیدار مدیران عامل اصناف صنعتی با سرپرست 

شهرداری قدس
مدیران عامل شهرک های صنعتی اسماعیل آباد کفش   
ملی، اتحادیه فلز تراش و ماش��ین ساز ش��هرقدس ظهر امروز با 
مهندس چیبایی، سرپرست شهرداری قدس دیدار کردند و به بیان 
مش��کات اصناف صنعتی مختلف در این شهر پرداختند.محسن 
چیبایی در این دیدار بر اهمیت ویژه  تولید و اش��تغال و همچنین 
ن��گاه ویژه مقام معظم رهبری نس��بت به ام��ر تولید و صنعت در 
راستای پیشبرد اهداف نظام مقدس جمهوری اسامی تاکید کرد.

سرپرست شهرداری قدس همچنین مجموعه مدیریت شهری را 
حامی تولید و اش��تغال دانس��ت و پس از اس��تماع مس��ائل و 
مش��کات تولیدگ��ران، آنها را مورد بحث و بررس��ی ق��رار داد و 

راهکارهای قانونی و مناسب را ارائه نمود.

راه اندازی ایستگاه تاكسی بیمارستان سردار شهید 
سلیمانی شهرقدس

سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری قدس در راستای 
ارتقای رفاه حال شهروندان و سهولت در دسترسی بیمارستان سردار 
ش��هید سلیمانی، نس��بت به راه اندازی ایس��تگاه تاکسی مسیر این 
بیمارس��تان اقدام کرده اس��ت. رضا صداقت مع��اون حمل و نقل و 
ترافیک ش��هرداری قدس در این باره گفت: یکی از مولفه های رفاهی 
در یک ش��هر دسترس��ی آس��ان به اماکن عمومی مختلف است. از 
آنجایی که بیمارستان سردار شهید سلیمانی شهرقدس تقریبا خارج 
از مرکزیت ش��هری قرار دارد، می بایس��ت امکانات دسترسی آسان 

شهروندان به این مرکز درمانی فراهم می شد.

ش�هرداری قدس
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کشف 1200 متر مربع زمین خواری در شهریارکشف 3 تُن همبرگر غیربهداشتی از یک کارگاه در باغستان شهریار
 مدیر شبکه بهداشت و درمان شهریار از کشف سه تُن همبرگر غیربهداشتی از 
یک کارگاه در باغستان شهریار خبر داد.محمد هادی ناصح ، از کشف 3 تُن همبرگر 
غیربهداشتی از یک کارگاه در باغستان شهریار خبر داد و اظهار داشت: در پی دریافت 
گزارشی مبنی بر تولید انبوه همبرگرهای غیر بهداشتی در یک کارگاه فاقد مجوز و غیر 
بهداشتی، بافاصله اکیپی از کارشناسان اداره بهداشت شهرستان شهریار برای بررسی 
موضوع به محل کارگاه اعزام شدند.وی افزود: در بررسی های به عمل آمده مشخص شد 
که تعدادی افراد سودجو در این کارگاه با تولید بی کیفیت و غیر بهداشتی همبرگر، اقدام 
به توزیع آن ها می کرده است.

  رئیس پلیس امنیت اقتصادی غرب استان تهران از کشف یک هزار و ۲۰۰ متر مربع 
زمین خواری در شهریار خبر داد و گفت: در این خصوص دو متهم دستگیر و تحویل مراجع 
قضایی شدند .سرهنگ سید هاشم حسینی خواه اظهار داشت: مأموران پلیس امنیت 
اقتصادی غرب استان تهران در راستای طرح مبارزه با جرایم اقتصادی با اشراف اطاعاتی 
از تصرف غیرقانونی یک قطعه زمین در شهرک والفجر شهریار، توسط فردی سودجو مطلع 
و پیگیری موضوع را به صورت ویژه در دستور کار خود قرار دادند.وی افزود: با بررسی ها و 
استعام های گرفته شده مشخص شد، این اراضی ملی به مساحت ۱۲۰۰ متر مربع از سوی 
متهم به صورت غیرقانونی تصرف شده است. �ی

اع
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   رئی��س پلی��س امنی��ت اقتصادی 
اس��تان از کش��ف بیش از 13 هزار عدد 
لوازم آرایش��ی غیر بهداش��تی در اجرای 
طرح مبارزه با قاچاق کاا و ارز در منطقه 

گوهردشت شهرستان کرج خبر داد.

سرهنگ »مهدی افشاری« بیان داشت: 
ماموران اداره مبارزه ب��ا قاچاق کاا و ارز 
پلی��س اقتصادی ب��ا انج��ام اقدامات 
اطاعاتی از عرضه لوازم آرایشی بهداشتی 

غیرمج��از توس��ط یک واح��د صنفی در 
منطقه گوهردش��ت کرج مطلع و بررسی 
موضوع را در دس��تورکار خود قرار دادند.

سرهنگ افشاری گفت: در ادامه ماموران 
با هماهنگی مقام قضائی به فروش��گاه 
مورد نظر اعزام شدند که در بررسی اولیه 
از این انبار تعداد ۱3هزار و ۴۰۰ عدد رنگ 
موی غیر بهداشتی کشف شد.وی ادامه 
داد: با توجه به اینکه کاا های مکش��وفه 
س��امت محور ب��وده ونیاز ب��ه ازمایش 

دقیق می باش��د ازکااهای قاچاق نمونه 
گیری و به آزمایش��گاه ارس��ال شد.این 
مق��ام انتظام��ی در پایان از ش��هروندان 
خواست ضمن توجه به عامت استاندارد 
و تاریخ تولید و انقضاء محصول تولیدی، 
 ل��وازم آرایش��ی وبهداش��تی خ��ود را از 
داروخان��ه ها و مراکز خرید معتبر تهیه و 
درصورت مش��اهده تولید ویا توزیع لوازم 
با فوریت های  آرایش��ی غیربهداش��تی 

پلیسی ۱۱۰ تماس حاصل کنند.

آرایشی غیربهداشتی کشف لوازم 
 در منطقه گوهردشت کرج

نیازمند    یهـا
هر روز با شما هستیم

جهت سفارش آگهی  
09905602180 , 026-44224371-2

استخدام
خانم مهندس شیمی نساج        

جهت کار درکارخانه نساجی 
02644374037
 02644374304

ا تومبیلاماك

استخدام 
خانم جهت خدمات 

در س��الن زیبایی نیازمندیم 
محدوده جهانشهر 

09122623577

کادیاک سویل
کادیاک سویل مدل 1360 سالم و 

سرحال ماشین زیر پا
09011093606 

شهرک سپاه
یک باب زیر زمین با سند تجاری فوری زیر 

قیمت منطقه بفروش میرس��د
09336005588

استخدام
نگهبان با ضامن

 معتبر جهت کار درکارخانه 
در چهارباغ 

02644374037 

 02644374304

گلف 92 تمیز و خوش رخ
ماشین از همه لحاظ سرحال و 

سالم بوده و کلی لوازم داره 
و به خریدار واقعی بعد خرید 
لوازم اکبند گلف داده میشه 

بازدید ماش��ین مازندران چالوس   
09370372453

 شورولت ون
س��فید س��قف بلند فابریک 

6سیلندر اتومات هیدرولیک فی 
و برقی کاما نو بیمه و معاینه 

یک س��ال کولر روش��ن رینگ 
اسپرت 8پیچ قیمت 450م
09192641669      

 مغازه شیک
مغازه تا س��قف س��رامیک 

دارای دستشویی و 
حمام و انباری .دوربین 
مدار بسته .دزدگیر .و 

مشتری زیاد .وسایل 
مغازه هم زیر قیمت      

09105360093
 مغازه متراژ پایین مارلیک
12 متری در پاساژ.دارای کنتور 
برق قانونی،کنتور آب و گاز 

هست.قولنامه و وکالت 
قانونی و محضری ثبت اسناد 

و ثب��ت اح��وال دارد 
09115264212 

یک شرکت تولیدی جهت ایاب و ذهاب پرسنل  
خود از کرج به هشتگرد و بالعکس به یک دستگاه 
مینی مدل باا با امکانات کامل نیازمند است بوس 
مدل باا با امکانات کامل نیازمند است متقاضیان 

با شماره تلفن های ذیل تماس حاصل فرمایند

یک شرکت تولیدی جهت ایاب و ذهاب  
پرسنل خود در هشتگرد به دو دستگاه 

میی بوس مدل باا   با امکانات کامل نیازمند 
است متقاضیان با شماره تلفن های ذیل 

تماس حاصل فرمایند
02644239723 یا  02644211998   

استخدام 
پزشک عمومی   )روزهای 

زوج(با مدرک  MMT جهت 
کلینیک در هشتگرد 
026-44212023

02644239723 یا  02644211998   09365009023
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نهج الباغه

کشته شدن حسین آتشی در دل مومنان در انداخته است که هرگز سرد 
نخواهد شد

رسول اکرم )ص(

مباركترين مولودى كه در طول تاريخ متولد 
شده است، وجود مقدس نبى مكرم اسام 

)صلّى اللَه عليه واله وسلّم( است.

 مقام معظم رهبری

   زعفران هفت سال یک زمین را برای باردهی مناسب و مطلوب معطل خود می کند، پس 

منطقی است که باید در ازای این هفت سال معطلی برای کشاورز سوددهی کافی وجود داشته باشد.

حصار کشی و ایمن سازی کارگاه های
 ساختمانی در پرند

حصار کشی کارگاه های ساختمانی پرند به دستور دکتر 
اله یاری و با هدف زیباسازی و ایمن سازیِ ساخت و سازهای 
سطح شهر به انجام رسید.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
پرند؛ طرح حصار کشی کارگاه های ساختمانی از هفته گذشته با 
تاکید ویژه شهردار پرند آغاز شد و کلیه سازندگان ساختمانی 
موظف شدند به منظور حفظ حریم شهری، زیبا سازی منظر 
شهری و رعایت استانداردهای ازم، نسبت به محصور نمودن 

کارگاه های ساختمانی اقدام نمایند.

روند احداث ساختمان شهرداری پرند بار دیگر از 
سرگرفته شد 

با پیگیری های دکتر اله یاری، روند احداث ساختمان 
مرکزی شهرداری پرند بار دیگر از سر گرفته شد تا این ساختمان 
هر چه زودتر جهت ارایه خدمات به شهروندان گرامی راه اندازی 
و  تکمیل  پرند؛  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش   شود.به 
راه اندازی پروژه های عمرانی نیمه تمام از اولویت های مهم 
مدیریت شهری پرند است که با تاکید و پیگیری های جدی 
دکتر اله یاری در کوتاه ترین زمان ممکن در دست اقدام و اجرا 
ساختمان  تکمیل  و  عمرانی  عملیات  راستا،  همین  است.در 
مرکزی شهرداری پرند که مدتی متوقف بود، مجددا از سر گرفته 

شده است.

ماقات چهره به چهره شهردار پرند با مردم
دومین ماقات عمومی دکتر اله یاری شهردار پرند با 
شهروندان گرامی، مطابق برنامه هفتگی صبح روز سه شنبه در 
روابط  شد.به گزارش  برگزار  پرند  شهرداری  اجتماعات  سالن 
عمومی شهرداری پرند؛ دکتر اله یاری در این جسله که با حضور 
با شهروندان گرامی  برگزار شد،  مدیران شهرداری  و  معاونین 
دیدار و درخواست های آنان را مورد بررسی و پیگیری قرار داد.

شهردار پرند ضمن شنیدن مشکات شهروندان گرامی، ارتباط 
مستقیم مردم با مسئوان را از حقوق مسلم شهروندان و عاملی 
موثر برای بهبود وضعیت مدیریتیِ شهر دانست و دستورات ازم 

را جهت بررسی و پیگیری موارد مطرح شده صادر نمود.

مدیران عامل سازمان های بهشت زهرا منصوب شد
علیرضا زاکانی شهردار تهران، در احکامی جداگانه سعید 
جواد  و  زهرا)س(  بهشت  عامل  مدیر  سمت  به  را  غضنفری 
تهران  بازنشستگی  سازمان  مدیرعامل  سمت  ب  را  مالکی 
منصوب کرد.  علیرضا زاکانی شهردار تهران با صدور حکمی سعید 
غضنفری را به سمت مدیر عامل سازمان بهشت زهرا )س( و 
جواد مالکی را به سمت مدیرعامل سازمان بازنشستگی تهران 
منصوب کرد.  سعید غضنفری مدیر عامل سازمان بهشت زهرا 
)س(، متولد ۱3۵۹ و دانش آموخته رشته مدیریت اجرایی از 
دانشگاه تهران است. از اهم فعالیت های مدیریتی و اجرایی 
غضنفری می توان به؛ قائم مقام ستاد مدیریت محات شهر 
تهران، دبیر شورای عالی فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
تهران، دبیر ستاد فرهنگی اربعین ایران و عراق، مدیرعامل بنیاد 

فرهنگی دعبل خُزاعی اشاره کرد.

کشف ۸0 لیتر مشروبات الکلی دست ساز در
 رباط کریم

جانشین فرمانده سپاه رباط کریم از کشف ۸۰ لیتر 
داد. خبر  شهرستان  این  در  ساز  دست  الکلی  مشروبات 

سرگرد سید سجاد حسینی  از کشف مشروبات الکلی در 
رباط کریم خبر داد و اظهار داشت: این محموله مشروبات 
الکلی دست ساز به مقدار بیش از ۸۰ لیتر کشف و ضبط 

شده است.

پرند ری   ش�هردا

اخبارکوت�اه

اقتصادی کشت زعفران در رباط کریم در حالی دچار 
افت 30 درصدی شده است که کارشناسان دلیل آن را 

نبود صرفه اقتصادی می دانند.

به گزارش مهر زعفران رباط کریم، سال های قبل 
و  می کرد  ایفا  تهران  استان  در  عمده ای  نقش 
می شد  افزوده  آن  زیرکشت  سطح  به  رفته رفته 
در  امید  ایجاد  سبب  آن  درآمدزایی  و  و کشت 
بسیاری از کشاورزان و دلسوزان منطقه شده بود، 
این روزها در حال رنگ باختن است و روی زرد 
بازار  دارد.نوسانات قیمت  آن  زار  از حال  حکایت 
مدت ها است کشاورزان رباط کریمی را بی انگیزه 
کرده است به طوری که برخی محصول زمین های 
خود را نابود می کنند و اگر این منوال ادامه داشته 
در  زعفران  کشت  از  اثری  دیگر  به زودی  باشد 

رباط کریم باقی نمی ماند.

کاهش 30 درصدی کشت زعفران در رباط کریم
در  زعفران  زمینه  در  فعال  کشاورزان  از  یکی 
رباط کریم در این خصوص اظهار داشت: کشت 
پیدا کرده  روند کاهشی  منطقه  این  در  زعفران 
هیچ  متولی،  به عنوان  جهاد کشاورزی  و  است 
کمکی برای نجات و ادامه کشت این محصول 
اکثر  اینکه  به  اشاره  با  علی زاده  نمی کند.رجب 
رباط کریم  در  زعفران  زیرکشت  زمین های 
برابری  چند  نرخ  رشد  افزود:  است،  اجاره ای 
اجاره زمین های کشاورزی با قیمت فعلی زعفران 
همخوانی ندارد به همین خاطر فعالیت در این 
عرصه مانند گذشته صرفه اقتصادی ندارد.وی به 
کاهش 3۰ درصدی کشت زعفران در رباط کریم 

اشاره کرد و ادامه داد: این روزها بیشتر مالکان 
رباط کریم  روستاهای  در  کشاورزی  زمین های 
به جای کشت زعفران به دنبال تبدیل اراضی خود 
به باغ یا باغچه هستند، چراکه این رویه صرفه 

اقتصادی بیشتری برای آنها دارد.

دولت باید زعفران را خرید تضمینی کند
رئیس ترویج اداره جهاد کشاورزی رباط کریم در 
توضیح اینکه چرا کشاورزان دیگر نسبت به گذشته 
میلی به ادامه کشت زعفران در رباط کریم ندارند، 
به گفت: عمده ترین دلیلی که وجود دارد، صرفه 
متناسب  زعفران  قیمت  چرا که  است،  اقتصادی 
با نرخ تورم رشد نداشته است.داود احمد زاده با 
بیان اینکه اکنون زعفران کیلویی ۹ میلیون تومان 

خرید و فروش می شود، افزود: به گفته کشاورزان 
حداقل این عدد باید به ۱۸ میلیون تومان در هر 
داشته  اقتصادی  صرفه  آن  تا کشت  برسد  کیلو 
باشد.به گفته احمدزاده کشت زعفران هفت سال 
یک زمین را برای باردهی مناسب و مطلوب معطل 
خود می کند، پس منطقی است که باید در ازای 
سوددهی  برای کشاورز  معطلی  سال  هفت  این 
به  اشاره  با  باشد.احمدزاده  داشته  وجود  کافی 
اینکه مشکل نرخ پایین زعفران فقط به رباط کریم 
محدود نمی شود، افزود: تمام زعفران کاران کشور 
با  با این معضل روبرو هستند و می طلبد دولت 
و  دلگرمی  موجب  محصول  این  تضمینی  خرید 
ادامه رونق زعفران کاری در بین فعاان این عرصه 

شود.

تبدیل اراضی کشاورزی به باغ و باغچه با برخورد 
جدی مواجه خواهد شد

رئیس ترویج اداره جهاد کشاورزی در رباط کریم در 
خصوص چرایی تبدیل اراضی کشت زعفران به باغ و 
باغچه گفت: چند سالی است که تب تغییر کاربری 
و خرید و فروش اراضی کشاورزی داغ شده است، 
چرا که برای کشاورزان صرفه بیشتری دارد، متأسفانه 
با خرد کردن اراضی خود دست به چنین اقداماتی 
می زنند.وی با تاکید بر اینکه تفکیک و هرگونه تغییر 
کاربری اراضی کشاورزی خاف قانون است و قطعاً 
افزود:  انجام می شود،  تخریب  در صورت مشاهده 
از شهروندان تقاضا داریم قبل از هرگونه معامله در 
اراضی کشاورزی از این نهاد استعام بگیرند تا دچار 

چالش های قانونی نشوند.

نماینده مجلس پیش از این هشدار داده بود
نوروزی،  حسن  ااسام  حجت  این  از  پیش 
و  کریم  رباط  شهرستان های  مردم  نماینده 
بهارستان در مجلس شورای اسامی وقوع چنین 
شرایطی را حاصل فاصله گرفتن جهاد کشاورزی 
از وظیفه اصلی خود دانسته و نسبت به تداوم آن 
هشدار داده بود.به گفته نوروزی، جهاد کشاورزی 
مشکات کشاورزان کارش  به  رسیدگی  به جای 
پیرزن ها  سر  بر  ملک های کوچک  خراب کردن 
جهاد  می رسد،  نظر  است.به  شده  پیرمردها  و 
کشاورزی می بایست، برای مدت کوتاهی هم که 
شده همه توان و تمرکز خود را صرف تخریب های 
بی ثمر دیوارهای باغات نکرده و کمی هم دلش 
انجام  به  و  بسوزد  مظلوم  کشاورزان  حال  به 

وظایف اصلی خود بپردازد.

سقوط آزاد طای سرخ در رباط کریم
کارشناسان مطرح کردند:

گزارش

کمیته اشتغال حلقه مفقوده شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر است  

جریمه بیش از 51۴ میلیارد ریالی برای 
متخلفان حوزه صنعت و تولید در ری تعیین شد

9۷0 هزار نفر در شهرستان ری واکسن 
کرونا دریافت کردند

فرماندار شهرستان بهارستان گفت: کمیته اشتغال حلقه 
است  مخدر  مواد  با  مبارزه  هماهنگی  شورای  مفقوده 
.هادی تمهیدی فرماندار شهرستان بهارستان در جلسه 
شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر شهرستان اظهار 
داشت: در بحث مبارزه با مواد مخدر همکاری، تعامل و 
هم پوشانی خوبی در بین اعضای شورای تامین وجود 
دارد.وی افزود: دستگیرهای بسیار خوبی از  فروشندگان 
مواد مخدر در بهارستان صورت گرفته که این اقدامات 
داشت  اظهار  وی   . است  هماهنگی  این  دهنده  نشان 
فعالیت  عرصه  گرفته   صورت  های  ریزی  برنامه  با 
 برای فروشندگان مواد مخدر و سوداگران مرگ هر روز 
تنگ تر می شود.رئیس شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر بهارستان گفت: کمیته اشتغال حلقه مفقوده این 
شورا است.تمهیدی عنوان کرد: با توجه به وجود شرکت 
های تولیدی می توانیم از این ظرفیت استفاده نمایم و 
این امر نیازمند تشکیل راه اندازی کمیته اشتغال است.

وی با تاکید بر اینکه اشتغال افراد بهبود یافته به عنوان 
یک ماموریت اولویت دار تلقی شود، اظهار داشت: بر این 
باور هستیم که اگر اشتغال افراد بهبود یافته فراهم شود،  
بهبود یافتگان ابتدا به آغوش خانواده و سپس به جامعه 

باز خواهند گشت.

رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان ری از احراز 
از شبکه و تقلب در ۴۵ واحد  تخلف احتکار، عرضه خارج 
تولید، نگه داری و عرضه شهرستان ری به ارزش تقریبی بیش 
به  اشاره  با   ، احمدی  داد.موسی  ریال خبر  میلیارد  از ۵۱۴ 
اظهار داشت:  از تخلفات در ری  کشف میزان قابل توجهی 
در جریان بازرسی از ۵۴۰ واحد ها عرضه، نگه داری و تولید 
که توسط بازرسان اداره صمت و سایر دستگاه های نظارتی 
انجام شده ۴۵ واحد متخلف شناسایی شد و پرونده تخلف 
تشکیل شد. وی افزود: ارزش ریالی این پرونده ها در حدود 
در  موجود  شرایط  دلیل  به  است که  ریال    ۵۱۴ از  بیش 
کشور به منظور طی مراحل قانونی برخورد با تخلف پرونده 
به مراجع قضایی و تعزیرات ارجاع شده است.رئیس اداره 
صنعت، معدن و تجارت شهرستان ری در ادامه با اشاره به 
برخورد جدی بازرسان عرضه کامل و اصولی اقام اساسی 
اداره و سایر دستگاه های  این  بازرسان  گفت: در این طرح 
نظارتی بر تولید، نگه داری و عرضه لوازم خانگی، آرد، لوازم 
یدکی، لوازم ساختمانی، نخ، برنج، شکر و سایر اقام ضروری 
نظارت داشتند.احمدی ادامه داد: با توجه به شرایط موجود در 
بازار برخی از سودجویان اقدام به افزایش قیمت خودسرانه، 
احتکار و حتی تقلب در تولید اجناس کردند که با هوشیاری 

بازرسان اداره صنعت ری این اقدام ناتمام ماند.

 فرماندار ویژه شهرستان ری اعام کرد: تا کنون ۹7۰ هزار 
منحوس کرونا  ویروس  علیه  ری  شهرستان  این  در  نفر 
واکسینه شدند که از این تعداد تزریق واکسن برای ۱۱3 هزار 
تبعه خارجی ساکن ری صورت گرفته است.حسین توکلی 
کجانی در این باره به خبرنگاران گفت: هم اکنون وضعیت 
کرونایی شهرستان ری نارنجی است و 33 مرکز تجمیعی 
برعهده  را  مردم  واکسیناسیون  وظیفه  سامت  جامع  و 
دارند که از این تعداد یک مرکز خودرویی، یک مرکز شبانه 
روزی و همچنین گروه های سیار و مجموعه هال احمر 
نیز فعالیت می کنند.وی اظهار داشت: همه مراکز تزریق 
واکسن کرونا  براساس جمعیت و وسعت پنج بخش، 6 
شهر و روستاها پراکنده شده اند تا افراد در کمترین زمان 
و فاصله ممکن به تزریق واکسن دسترسی داشته باشند.

این مسئول خاطرنشان کرد: در ۲ ناحیه آموزش و پرورش 
شهرری و ۲ منطقه کهریزک و حسن آباد فشافویه، 73 
درصد دانش آموزان باای ۱۲ سال و ۹7 درصد فرهنگیان 
واکسن کرونا دریافت کرده اند.معاون استاندار تهران اضافه 
رعایت شیوه  بررسی های صورت گرفته میزان   کرد: طی 
و  یافته  شهرستان کاهش  در  مردم  بهداشتی  های  نامه 
همین امر سبب شده تا میزان مراجعات به مراکز درمانی 

طی روزهای اخیر افزایش یابد.


